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Στο πρόγραμμα “Ψηφιακά Εργαλεία Μικρο-
μεσαίων Επιχειρήσεων” του Εθνικού Σχεδίου 
Ανάκαμψης και Ανθεκτικότητας “Ελλάδα 2.0”, 
που προσφέρει επιδότηση 90% σε ψηφιακές 
υπηρεσίες, συμμετέχει η CΟSMOTE.  Με τον 
τρόπο αυτό, στηρίζει έμπρακτα τις ελληνικές 
μικρομεσαίες επιχειρήσεις στο ταξίδι του ψη-
φιακού τους μετασχηματισμού, παρέχοντας τις 
κατάλληλες λύσεις τεχνολογίας και την καθο-
δήγηση που χρειάζονται, για να παραμείνουν 
ανταγωνιστικές και να αναπτυχθούν. 

ΣΕ ΠΟΙΟΥΣ ΑΠΕΥΘΥΝΕΤΑΙ  
ΤΟ ΠΡΟΓΡΑΜΜΑ
Το πρόγραμμα απευθύνεται στις ελληνικές 
επιχειρήσεις που απασχολούν έως 250 ερ-
γαζόμενους και επιθυμούν να κάνουν το 
επόμενο βήμα για την επιχείρησή τους και να 
μπουν στη ψηφιακή εποχή. Για τη διαδικασία 
υποβολής της αίτησης συμμετοχής στο πρό-
γραμμα, αλλά και για τα προτεινόμενα ψηφι-
ακά εργαλεία οι επιχειρηματίες μπορούν να 
ενημερωθούν μέσω της ειδικά διαμορφω-
μένης σελίδας της COSMOTE. Οι ενδιαφερό-

μενοι έχουν τη δυνατότητα να υποβάλουν την 
αίτησή τους έως και τις 14 Σεπτεμβρίου 2022. 
Το πρόγραμμα θα τρέξει υπό την μορφή χο-
ρήγησης κουπονιών (vouchers) στους δικαι-
ούχους, με δυνατότητα επιδότησης λύσεων 
από 1 έως 3 χρόνια.

ΤΕΧΝΟΛΟΓΙΚΑ ΠΡΟΗΓΜΕΝΕΣ 
ΥΠΗΡΕΣΙΕΣ ΑΠΟ ΤΗΝ COSMOTE
Οι τεχνολογικά προηγμένες υπηρεσίες που 
προσφέρει η COSMOTE στο πλαίσιο του προ-
γράμματος «Ψηφιακά Εργαλεία για ΜμΕ» 
αφορούν στην ενίσχυση της συνεργασίας 
μέσω cloud, της απομακρυσμένης εργασί-
ας, της ασφάλειας στο διαδίκτυο, της παρα-
κολούθησης οχημάτων από οπουδήποτε, 
του ηλεκτρονικού εμπορίου, κ. ά.. 

Ενδεικτικά, τα ψηφιακά εργαλεία που προ-
τείνει η COSMOTE είναι τα ακόλουθα:
• COSMOTE Fleet 
• COSMOTE Digital Office 
• Μicrosoft 365
• Microsoft Defender 

• Δημιουργία e-shop - COSMOTE New 
E-shop4U

• Microsoft Azure

ΕΡΕΥΝΑ ELTRUN
Στο πλαίσιο της στρατηγικής της, για διαρ-
κή στήριξη του ψηφιακού μετασχηματι-
σμού των μικρομεσαίων επιχειρήσεων της 
χώρας μας, η COSMOTE πρόσφατα παρου-
σίασε έρευνα για την Ψηφιακή Ετοιμότητα 
των Μικρομεσαίων Επιχειρήσεων στην Ελ-
λάδα το 2022, η οποία πραγματοποιήθηκε 
από το εργαστήριο ELTRUN του Οικονομι-
κού Πανεπιστημίου Αθηνών. Σύμφωνα με 
την έρευνα, 1 στις 5 ΜμΕ βρίσκεται, ήδη, σε 
προχωρημένα στάδια ψηφιακής ετοιμότη-
τας, ενώ 1 στις 2 βρίσκεται ακόμη σε αρχικά 
στάδια. Η έλλειψη πόρων είναι ένα από τα 
βασικά εμπόδια στην αξιοποίηση των ψη-
φιακών τεχνολογιών, για τις μικρομεσαίες 
επιχειρήσεις.

Περισσότερα για το πρόγραμμα “Ψηφιακά 
Εργαλεία για ΜμΕ” εδώ.

> COSMOTE 
ΣΥΜΜΕΤΕΧΕΙ ΣΤΟ ΠΡΟΓΡΑΜΜΑ  
“ΨΗΦΙΑΚΑ ΕΡΓΑΛΕΙΑ ΜΙΚΡΟΜΕΣΑΙΩΝ ΕΠΙΧΕΙΡΗΣΕΩΝ”

https://www.cosmote.gr/cs/business/gr/cosmote-business-couponing.html
https://www.cosmote.gr/cs/business/gr/cosmote-business-couponing.html


4

 

Business 
OPINION

ΜΟΝΟΔΡΟΜΟΣ Η ΤΕΧΝΟΛΟΓΙΑ  
ΩΣ ENABLER ΤΟΥ ΝΕΟΥ 
ΠΕΡΙΒΑΛΛΟΝΤΟΣ

*Του Γιάννη Βασιλάκου

Το γεγονός ότι η πανδημική κρίση, σε συνάρτη-
ση με τα απανωτά lockdowns, επιτάχυναν τη δι-
αδικασία μετάβασης των καταναλωτών από τα 
φυσικά προς τα ψηφιακά καταστήματα, αναδει-
κνύοντας καινούρια συμπεριφορικά μοντέλα και 
προτάσσοντας την αναγκαιότητα από μέρους των 
λιανεμπορικών επιχειρήσεων, να αναλάβουν να 
ασκήσουν και έναν εκπαιδευτικό ρόλο προς δι-
ευκόλυνση των ίδιων των πελατών τους.
Η τεχνολογία συνέβαλε καταλυτικά στην επιτυ-
χία του όλου εγχειρήματος, ενώ, την ίδια στιγ-
μή, βοήθησε στην ανάπτυξη ενιαίων κατανα-
λωτικών journeys, μέσω των οποίων, πέραν 
των ταξιδιών, ενοποιούνται και τα κανάλια, επι-
τρέποντας στον καταναλωτή να έρχεται σε επα-
φή με τις λιανεμπορικές επιχειρήσεις με διάφα-
νο τρόπο.
Δίχως άλλο, η τεχνολογία βοηθά τις επιχειρή-
σεις να αναγνωρίσουν και εξυπηρετήσουν τον 
καταναλωτή με ασφάλεια, παρέχοντάς του προ-
σωποποιημένη εμπειρία. Θεωρώ δε, πως απο-
τελεί τον απαιτούμενο enabler, μέσω του οποί-
ου διασφαλίζεται η συνέχιση της ανάπτυξης των 
customer journeys.
Προσεχώς, οι λιανεμπορικές επιχειρήσεις θα 
κληθούν να δώσουν πειστική απάντηση στο 
κατά πόσο θα ενορχηστρώσουν τα customer 
journeys και τα σημεία πώλησης με το last mile, 
που έχει πολλαπλές αναγνώσεις και μορφές, 
πέραν της παράδοσης, όπως είναι λ.χ. η εγκα-
τάσταση, η συντήρηση, η ανακύκλωση, η επι-
σκευή κ.ο.κ., έχοντας ως ζητούμενα την εξυπη-
ρέτηση του πελάτη, τη δυνατότητα από μέρους 
του της διαμόρφωσης των ταξιδιών του, καθώς 
επίσης, και τη μέγιστη αξιοποίηση της τεχνολογί-
ας για τη διασφάλιση της βιωσιμότητας.

*Ο Γιάννης Βασιλάκος είναι Αντιπρόεδρος και 
CEO της Dixons South East Europe

> ALPHA TRUST
ΕΙΣΑΓΩΓΗ ΤΩΝ ΜΕΤΟΧΩΝ  
ΣΤΗΝ ΚΥΡΙΑ ΑΓΟΡΑ
Τη Διοίκηση και τα στελέχη της Alpha 
Trust ΑΕΔΑΚΟΕΕ υποδέχθηκε χθες, το 
Χρηματιστήριο Αθηνών, με αφορμή την 
εισαγωγή των τίτλων της στην Κύρια 
Αγορά του Χρηματιστηρίου.
Ο Πρόεδρος και Συνιδρυτής της Alpha 
Trust, Φαίδων Ταμβακάκης, κήρυξε 
την έναρξη της Συνεδρίασης, χτυπώ-
ντας το παραδοσιακό καμπανάκι.
“Πριν 35 χρόνια, η Αlpha Trust χτίστη-
κε με την πεποίθηση ότι το Χρηματι-
στήριο Αθηνών μπορεί και πρέπει να 
διαδραματίζει πρωταρχικό ρόλο στην 
υγιή ανάπτυξη της ελληνικής επιχεί-
ρησης. Έναν ρόλο που δεν μπορούν 
να παίξουν ούτε ξένα χρηματιστήρια, 
ούτε από μόνες τους οι τράπεζες, υπο-
γράμμισε ο κ. Ταμβακάκης και συνέ-
χισε: “Εμείς, εργαζόμενοι, μέτοχοι, 
επενδυτές της Alpha Trust, θεωρούμε 
ότι, όποια αμφισβήτηση της σημασί-
ας μιας εθνικής κεφαλαιαγοράς είναι 
πρόσκαιρη. Η εισαγωγή στο Χρηματι-
στήριο Αθηνών έχει μακροπρόθεσμη 
διάσταση και ακολουθεί μια μακριά 
πορεία ωρίμανσης. Σήμερα, περνά-
με το κατώφλι της Κύριας Αγοράς, όχι 

τερματίζοντας, αλλά εκκινώντας για 
υψηλότερους στόχους και μεγαλύτε-
ρες κατακτήσεις”.

“ΓΥΡΙΖΕΙ ΣΕΛΙΔΑ”
“Με ξεχωριστή χαρά υποδεχόμαστε 
σήμερα τη Διοίκηση και τα στελέχη της 
Alpha Trust, η οποία, πληρώντας όλες 
τις απαραίτητες προϋποθέσεις, γυρίζει 
σελίδα, συνεχίζοντας από σήμερα τη 
χρηματιστηριακή πορεία της στην Κύ-
ρια Αγορά του Χρηματιστηρίου Αθη-
νών”, δήλωσε o Διευθύνων Σύμβουλος 
του Ομίλου Χρηματιστηρίου Αθηνών, 
Γιάννος Κοντόπουλος, προσθέτοντας: 
“Ας θυμηθούμε ότι, πριν από 14 χρόνια, 
τον Αύγουστο του 2008, η Alpha Trust 
ήταν μία από τις πρώτες εταιρείες που 
σηματοδότησαν την έναρξη λειτουργίας 
της Εναλλακτικής Αγοράς του Χρηματι-
στηρίου. Μίας αγοράς που δημιουργή-
θηκε ακριβώς για αυτόν τον σκοπό: να 
διευκολύνει την είσοδο μικρομεσαίων 
επιχειρήσεων στο Χρηματιστήριο, απο-
τελώντας το εφαλτήριο για την περαιτέ-
ρω ανάπτυξή τους και τελικά, τη μετά-
ταξή τους στην Κύρια Αγορά”.



https://portoheli-villas.com/?banners-bnb-newsletter22
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Editorial
ΚΑΤΑΙΓΙΔΑ  
ΣΤΗΝ Μ. ΒΡΕΤΑΝΙΑ

Η κατάσταση, την οποία βιώνει η πα-
γκόμια οικονομία, χαρακτηρίζεται από 
πολλούς ως καταιγίδα. 
Σε αυτή την κατεύθυνση, ο διοικη-
τής της Τράπεζας της Αγγλίας, Andrew 
Bailey, προειδοποίησε ότι οι οικονομι-
κές προοπτικές για την Βρετανία και τον 
κόσμο έχουν επιδεινωθεί από την έναρ-
ξη του έτους και δήλωσε στις τράπεζες 
να ενισχύσουν τα κεφαλαιακά τους απο-
θέματα για να διασφαλίσουν ότι θα μπο-
ρέσουν να αντέξουν αυτή την καταιγίδα.
"Οι οικονομικές προοπτικές παγκοσμί-
ως έχουν επιδεινωθεί σημαντικά. Οι 
χρηματοπιστωτικές συνθήκες παγκο-
σμίως στο σύνολο τους έχουν περιορι-
στεί σημαντικά”, είπε, προσθέτοντας ότι 
οι εξελίξεις γύρω από τον πόλεμο στην 
Ουκρανία θα είναι επίσης κλειδί.
Για ποιο λόγο τα είπε όλα αυτά;
Διότι, ήδη, οι εκθέσεις διεθνών ορ-
γανισμών, όπως το ΔΝΤ και ο ΟΟΣΑ, 
υποστηρίζουν ότι η Βρετανία είναι πιο 
επιρρεπής στην ύφεση και στον επίμο-
να υψηλό πληθωρισμό από άλλες δυτι-
κές οικονομίες.
Σε ό,τι αφορά τα βρετανικά χρηματοπι-
στωτικά ιδρύματα, η κεντρική τράπε-
ζα της χώρας υποστηρίζει ότι ήταν σε 
καλή θέση για να αντιμετωπίσουν ακό-
μη και μια σοβαρή οικονομική ύφε-
ση, "αν και οι δείκτες κεφαλαίου τους 
- παρά το γεγονός ότι συνεχίζουν να εί-
ναι ισχυροί - αναμένεται να μειωθούν 
ελαφρώς στα επόμενα τρίμηνα".
Σχετικά με το κόστος δανεισμού, τα 
μέλη της επιτροπής χρηματοπιστωτι-
κής πολιτικής επιβεβαίωσαν ότι η ΒοΕ 
θα διπλασιάσει το επιτόκιο κεφαλαι-
ακού αποθέματος στο 2% των σταθμι-
σμένων assets τον Ιούλιο του επομέ-
νου έτους, και τόνισαν ότι θα μπορούσε 
να διαφοροποιήσει το επιτόκιο προς 
οποιαδήποτε κατεύθυνση, ανάλογα 
με το πώς θα εξελιχθεί η παγκόσμια 
οικονομία.
Απλά πράγματα.

Νεκτάριος B. Νώτης
nectarios@notice.gr

> BOAK - Λ. ΚΥΜΗΣ
ΠΕΡΙΜΕΝΟΥΝ ΤΟ... ΠΡΑΣΙΝΟ ΦΩΣ  
ΑΠΟ ΒΟΥΛΗ ΚΑΙ ΕΛΕΓΚΤΙΚΟ
Έως τέλος Ιουλίου αναμένεται να επισπευ-
στούν οι διαδικασίες για τα δύο μεγάλα 
έργα. Πρόκειται για τον ΒΟΑΚ, τον Βόρειο 
Οδικό Άξονα Κρήτης και ειδικότερα το τμή-
μα Νεάπολη - Άγιος Νικόλας και την επέ-
κταση της Λεωφόρου Κύμης. Σε ό,τι αφο-
ρά το τμήμα του ΒΟΑΚ, ανάδοχος είναι η 
ΑΚΤΩΡ. Σύμφωνα με πληροφορίες, στόχος 
της κυβέρνησης είναι, το προσεχές διάστη-
μα να περάσει από τη Βουλή και να υπογρα-
φεί, εν συνεχεία, η σύμβαση. 

ΤΟ ΕΡΓΟ ΤΟΥ ΒΟΑΚ
Πρόκειται για project προϋπολογισμού 
€186 εκατ., το οποίο χτύπησε η ΑΚΤΩΡ με 
έκπτωση λίγο πάνω από 7%. Το εν λόγω 
έργο προβλέπει:
• Βελτίωση του τμήματος Νεάπολη - Άγι-

ος Νικόλαος
• Διαπλάτυνση της οδού 14 χιλιομέτρων
• Μετατροπή σε αυτοκινητόδρομο
• Βελτίωση της συνέχειας του τμήματος 

Χερσόνης - Νεάπολη
• Βελτίωση διατομής
Η δημοπράτηση έγινε τον Φεβρουάριο του 
τρέχοντος έτους, με το Δημόσιο να διατηρεί 
δικαίωμα προαίρεσης €17 εκατ. 

ΕΞΕΛΙΞΕΙΣ ΣΤΗΝ ΛΕΩΦΟΡΟ 
ΚΥΜΗΣ
Ένα ακόμη σημαντικό έργο που μπαίνει 
στις ράγες, είναι αυτό της επέκτασης της 
Λεωφόρου Κύμης, με το σχήμα ΤΕΡΝΑ-Ε-
ΚΤΩΡ-ΙΝΤΡΑΚΑΤ να αναμένει την έγκριση 
της σύμβασης από το Ελεγκτικό Συνέδριο. 

Ο σχετικός διαγωνισμός “Ολοκλήρωση Λ. 
Κύμης στο τμήμα: Αττική Οδός (Α/Κ Κύμης) 
έως Ε.Ο.Α1 (Α/Κ Καλυφτάκη)” είχε αρχι-
κό προϋπολογισμό €320 εκατ. (με ΦΠΑ, δι-
καίωμα προαίρεσης €32,5 εκατ.). Η επέ-
κταση της Λεωφόρου Κύμης μέχρι τον 
κόμβο Καλυφτάκη στην Ε.Ο. Αθηνών-Λα-
μίας, στο ύψος της Λυκόβρυσης, θεωρεί-
ται πως θα αποσυμφορήσει τον κορεσμένο 
κόμβο στην Μεταμόρφωση. Το έργο δημο-
πρατήθηκε ως δημόσιο και ως εκ τούτου, 
δεν θα έχει διόδια, ενώ είναι το πρώτο οδι-
κό project μεγάλου προϋπολογισμού, που 
ανατίθεται εντός του Λεκανοπεδίου μετά 
από πολλά χρόνια.

ΤΟ ΕΡΓΟ
Η χρηματοδότηση του έργου θα καλυφθεί 
από το ΕΣΠΑ 2021-2027, μέσω του Ε.Π. 
“Μεταφορές”.
Ο νέος οδικός άξονας των 3,8 χιλιομέτρων 
θα καταλήγει στον κόμβο Καλυφτάκη και 
θα περιλαμβάνει δύο σήραγγες, μία 1.260 
μέτρων και μία περίπου 1.000 μέτρων. Θα 
χρησιμοποιείται από περίπου 35.000 οδη-
γούς ημερησίως.
Η διάρκεια των εργασιών ορίστηκε σε 48 
μήνες από την ημέρα υπογραφής της σύμ-
βασης. Οι αρχικές εκτιμήσεις ανέφεραν ότι, 
εφόσον το έργο υπογραφεί εντός του 2022, 
τότε ο νέος άξονας θα μπορέσει να λειτουρ-
γήσει από τις αρχές του 2027.

Νικόλας Ταμπακόπουλος
nicolas@notice.gr

mailto:nicolas%40notice.gr%20?subject=


https://buildingshelldaily.com/eggrafi/
mailto:sales%40buildingshelldaily.gr?subject=
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BnSECRET

1/ ΟΙ ΠΕΡΙΣΣΟΤΕΡΟΙ 
ΕΡΓΑΖΟΜΕΝΟΙ  
ΤΗΣ EUROBANK ΠΡΟΤΙΜΟΥΝ  
ΤΟ ΥΒΡΙΔΙΚΟ ΜΟΝΤΕΛΟ
Το υβριδικό μοντέλο εργασίας επέλεξε η συντριπτι-
κή πλειοψηφία των εργαζόμενων της Εurobank, κα-
θώς 8 στους 10 εργαζόμενους αποφάσισαν να δου-
λεύουν 2 ή κατ' εξαίρεση 3 φορές την εβδομάδα από 
το σπίτι τους με τηλεργασία, με την τράπεζα να καλύ-
πτει το κόστος, που προκαλείται στον εργαζόμενο από 
την τηλεργασία. Ειδικότερα, από τους περίπου 6.500 
εργαζόμενους της Εurobank, δυνατότητα να μπουν 
στο υβριδικό μοντέλο είχαν οι περίπου 3.500, καθώς 
εξαιρούνταν περίπου οι 3.000 υπάλληλοι του δικτύ-
ου και όσοι συναλλάσσονται με πελάτες. Έτσι, 2.800 
θα εργάζονται 2 μέρες εβδομάδα από το σπίτι, με το 
εύρος συμμετοχής στο υβριδικό μοντέλο εργασίας 
ανά γενική διεύθυνση να κυμαίνεται από 75%-95%. Η 
Eurobank έγινε η πρώτη τράπεζα στην Ελλάδα, που 
εφαρμόζει, σε σταθερή βάση, τον συνδυασμό εργασί-
ας από το γραφείο και εργασίας από το σπίτι (work@
home | work on premises) για το προσωπικό της. 

2/ ΣΤΗΝ ΕΛΛΑΔΑ Ο ANDREA 
MANGONI - ΤΙ ΘΑ ΣΥΖΗΤΗΣΕΙ  
ΜΕ ΤΗΝ ΗΓΕΣΙΑ  
ΤΗΣ DOVALUE GREECE
Δικαιωμένη για την επιλογή της πριν δύο χρόνια να 
εισέλθει στην ελληνική αγορά μέσω της FPS, που 
εξελίχθηκε σε doValue Greece, είναι η μητρική 
doValue, καθώς τα στελέχη της ελληνικής θυγατρι-
κής, υπό την καθοδήγηση του Θοδωρή Καλαντώνη 
και του Αναστάσιου Πανούση, εδραίωσαν, εν μέσω 
σημαντικών και συνεχών προκλήσεων, την doValue 
ως ηγέτη και στην Ελλάδα να πετύχει υπεραπόδο-
ση σε απόλυτες τιμές. Ο όμιλος έχει πλήρη επίγνω-
ση της προσπάθειας των εμποδίων που έπρεπε να 
ξεπεραστούν, της ποιότητας και τεράστιας ποσότη-
τας εργασίας που έχει καταβληθεί. Ο CEΟ της μητρι-
κής DoValue, Andrea Mangoni, που βρίσκεται επι-
τέλους στην Αθήνα, καθώς η… πανδημία ανέβαλε 
δύο φορές το ταξίδι του, θα συζητήσει με τη Διοί-
κηση της ελληνικής θυγατρικής τις προοπτικές της 
εταιρείας και τις αναδυόμενες προκλήσεις στην Ελ-
λάδα, αλλά και τις μεσογειακές αγορές. Στο πλαίσιο 
αυτό, ο Mangoni, μαζί με τον Εκτελεστικό Πρόεδρο 
της DoValue Greece, θα επισκεφθούν την Κύπρο. 

> TΡΑΙΝΟΣΕ
ΠΕΡΝΑ ΑΠΟ ΤΗ ΒΟΥΛΗ  
Η ΑΝΑΘΕΣΗ PROJECT €930 ΕΚΑΤ.
Στη Βουλή κατατέθηκε το νομοσχέδιο για την ανάθεση των άγονων σιδηροδρο-
μικών γραμμών στην ΤΡΑΙΝΟΣΕ (νυν Hellenic Train). Πρόκειται για μεγάλη σύμ-
βαση, ύψους €930 εκατ., για περίοδο 15 ετών. Δηλαδή, για €50 εκατ. ετησίως. 
Μέσω όμως, της συμφωνίας, η Hellenic Train θα πρέπει να πραγματοποιεί συ-
γκεκριμένα δρομολόγια σε συγκεκριμένες περιοχές.  Άγονες γραμμές λογίζο-
νται οι υπεραστικές γραμμές που καλύπτει η θυγατρική της ιταλικής, FSI, ανά-
μεσά τους και η γραμμή Αθήνας-Θεσσαλονίκης.
Σύμφωνα με τη σύμβαση:
• Το ελληνικό Δημόσιο καταβάλει στον πάροχο (ΤΡΑΙΝΟΣΕ) ποσό έως €50 

εκατ. ετησίως, ως αποζημίωση για τη λειτουργία της σύμβασης, το οποίο 
θα απομειούται ετησίως ή / και ανά εξάμηνο από τις επιβληθείσες ποινές 
που προβλέπονται στη σύμβαση και κατά το μέρος που τα προβλεφθέντα 
δρομολόγια δεν πραγματοποιήθηκαν με ευθύνη του παρόχου

• Στο πλαίσιο εφαρμογής των ανωτέρω, ορίζεται minimum κέρδος για τον 
πάροχο το ποσό των €2 εκατ. ετησίως

• Σε περίπτωση θετικού οικονομικού αποτελέσματος, το ελληνικό Δημόσιο 
λαμβάνει ποσοστό 20% από τα καθαρά έσοδα, ενώ το υπόλοιπο 80% παρέ-
χεται ως κίνητρο αποδοτικότητας στον πάροχο

• Ο πάροχος εισπράττει και διαχειρίζεται τα έσοδα που προκύπτουν από την 
εκπλήρωση των υποχρεώσεων παροχής των υπηρεσιών

Το ποσό των €50 εκατ., που θα καταβάλει το ελληνικό Δημόσιο, περιλαμβάνει:
• Αποζημίωση της ΤΡΑΙΝΟΣΕ για την παροχή υπηρεσιών, έως και €21 εκατ. 

χωρίς ΦΠΑ,
• Τα τέλη χρήσης της υποδομής για την εκτέλεση των υπηρεσιών, τα οποία 

αποδίδονται στον διαχειριστή της υποδομής, μέσω της ΤΡΑΙΝΟΣΕ, έως και 
€19 εκατ. χωρίς ΦΠΑ και

• Το αντίτιμο των μισθωμάτων του τροχαίου υλικού, που χρησιμοποιείται για 
την εκτέλεση των υπηρεσιών, έως και €10 εκατ. χωρίς ΦΠΑ.

Νικόλας Ταμπακόπουλος
nicolas@Notice.gr

mailto:nicolas%40Notice.gr%20?subject=
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> ΤΡΑΙΝΟΣΕ VS ΟΣΕ
ΤΙ ΑΝΑΦΕΡΕΙ Η ΑΠΟΦΑΣΗ ΤΗΣ ΡΥΘΜΙΣΤΙΚΗΣ ΑΡΧΗΣ  
ΓΙΑ ΤΗΝ ΠΡΟΣΦΥΓΗ
Η Ρυθμιστική Αρχή Σιδηροδρόμων εξέδω-
σε, σε σύντομο χρονικό διάστημα μετά την 
ολοκλήρωση της διαδικασίας ακρόασης, την 
απόφασή της, που αφορά στην προσφυγή της 
ΤΡΑΙΝΟΣΕ κατά του διαχειριστή Υποδομής 
ΟΣΕ. Οι καταγγελίες της προσφεύγουσας εται-
ρείας επικεντρώθηκαν στη διαδικασία δημο-
σίευσης της δήλωσης δικτύου, στις συμβά-
σεις πρόσβασης στην υποδομή και στο ύψος 
των τελών χρήσης της σιδηροδρομικής υπο-
δομής, τα οποία περιλαμβάνονται στις Δηλώ-
σεις Δικτύου για τα έτη 2020 και 2021. 

Η ΣΗΜΑΣΙΑ ΤΗΣ ΔΗΛΩΣΗΣ
Με δεδομένο ότι η δήλωση δικτύου έχει βα-
ρύνουσα σημασία για τη σιδηροδρομική αγο-
ρά, καθώς παρέχει στις σιδηροδρομικές επι-
χειρήσεις την αναγκαία πληροφόρηση για τη 
σιδηροδρομική υποδομή (πρόσβαση, υπο-
δομή, κατανομή χωρητικότητας, υπηρεσίες, 
και χρεώσεις), η Αρχή, αρχικά, διερεύνησε 
εις βάθος τους καταγγελλόμενους ισχυρι-
σμούς και εν συνεχεία, κάλεσε σε ακρόαση 
τα εμπλεκόμενα μέρη.

ΟΙ ΔΙΑΠΙΣΤΩΣΕΙΣ ΤΗΣ ΑΡΧΗΣ
Το σκεπτικό της απόφασης, που εξέδωσε η 
Ρυθμιστική Αρχή Σιδηροδρόμων επί της προ-
σφυγής, μετά και την κλήση σε ακρόαση των 
εμπλεκόμενων μερών, περιλαμβάνει συνο-
πτικά τις εξής διαπιστώσεις:
• Οι Δηλώσεις Δικτύου 2020 και 2021 δη-

μοσιεύτηκαν από τον διαχειριστή υπο-
δομής χωρίς να έχει προηγουμένως 
τηρηθεί η προβλεπόμενη διαδικασία δι-
αβούλευσης με τα ενδιαφερόμενα μέρη 

και ειδικά με τις σιδηροδρομικές επιχει-
ρήσεις, οι οποίες ήταν αδειοδοτημένες 
κατά την κρίσιμη χρονική περίοδο

• Δεν έχει συναφθεί σύμβαση πρόσβα-
σης στην εθνική σιδηροδρομική υποδομή 
για τα έτη 2020 και 2021 μεταξύ της προ-
σφεύγουσας και του διαχειριστή υποδο-
μής, μολονότι αποτελεί βασική προϋπό-
θεση για τη σύννομη δραστηριοποίηση 
της ΤΡΑΙΝΟΣΕ στην υποδομή αυτή

• Ο ΟΣΕ δεν έχει υποβάλει στο Υπουργείο 
Υποδομών και Μεταφορών τη προβλεπό-
μενη εισήγηση που τεκμηριώνεται με τε-
χνικοοικονομική μελέτη σχετικά με τον 
καθορισμό του πλαισίου, των κανόνων 
και των νέων κριτηρίων χρέωσης των τε-
λών χρήσης της σιδηροδρομικής υποδο-
μής, σύμφωνα με την οποία τα τέλη ορί-
ζονται ίσα με το κόστος που προκύπτει 
άμεσα, ως αποτέλεσμα της εκτέλεσης της 
σιδηροδρομικής υπηρεσίας (άμεσο κό-
στος). Ούτως ώστε, στη συνέχεια, να εκ-
δοθεί η προβλεπόμενη υπουργική από-
φαση για τον καθορισμό του πλαισίου, 

των κανόνων και των κριτηρίων χρέω-
σης, σύμφωνα με το άρθρο 31§3 εδαφ. δ’ 
του ν.4408/2016

ΤΙ ΑΝΑΦΕΡΕΙ Η ΑΠΟΦΑΣΗ
Εντός 30 ημερών από την κοινοποίηση της 
απόφασης, ο ΟΣΕ καλείται να διενεργήσει 
διαδικασία διαβούλευσης επί των Δηλώ-
σεων Δικτύου 2020 και 2021, αναρτώντας 
σχέδια Δηλώσεων Δικτύου 2020 και 2021 
σε ειδικό, εμφανές και ευχερώς προσβάσι-
μο σημείο στον διαδικτυακό του ιστότοπο. 
Επίσης, καλείται να κοινοποιήσει τα εν λόγω 
σχέδια στην ΡΑΣ και στις εμπλεκόμενες σι-
δηροδρομικές επιχειρήσεις, οι οποίες ήταν 
αδειοδοτημένες κατά τον κρίσιμο χρόνο, δη-
λαδή στις ΣΤΑΣΥ, PEARL και RAIL CARGO 
LOGISTICS (RCLG). Η χρονική διάρκεια της 
διαβούλευσης δεν πρέπει να είναι μικρότε-
ρη από 15 ημέρες, ούτε μεγαλύτερη από 30 
ημέρες.

Νικόλας Ταμπακόπουλος
nicolas@notice.gr

> SINGULARLOGIC
NΕΟ ΔΙΕΥΘΥΝΤΙΚΟ ΣΤΕΛΕΧΟΣ Ο ΒΑΣΙΛΗΣ ΜΑΛΙΣΙΟΒΑΣ 

Τον Βασίλη Μαλισιόβα ενέταξε στο δυναμι-
κό της η SingularLogic, στη θέση του επικε-
φαλής του τμήματος Business Applications 
Services, με εξειδίκευση στις τεχνολογίες 
της Microsoft.
Ο κ. Μαλισιόβας διαθέτει περισσότερα από 
20 χρόνια εμπειρίας στη διαχείριση ομά-
δων και έργων πληροφορικής, έχει ηγηθεί 

στην υλοποίηση σημαντικών έργων ψηφια-
κού μετασχηματισμού μέσω των τεχνολογι-
ών της Microsoft και των Low code/No code 
εργαλείων της, για λογαριασμό μεγάλων ορ-
γανισμών σε ποικίλους κλάδους, όπως τον 
Τραπεζικό, Ενέργειας, Τηλεπικοινωνιών, 
Ναυτιλίας κ.ά., τόσο στην Ελλάδα, όσο και 
στο εξωτερικό.

Βασίλης 
Μαλισιόβας, 
Business 
Applications 
Services 
Manager, 
SingularLogic

mailto:nicolas%40notice.gr%20?subject=
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> ΜΕΓΑ
ΕΣΤΙΑΖΕΙ ΣΤΙΣ ΕΞΑΓΩΓΕΣ - ΕΤΟΙΜΑΖΕΙ ΝΕΑ ΕΠΕΝΔΥΣΗ  
ΣΤΟ ΕΞΩΤΕΡΙΚΟ
Nέα επένδυση στο εξωτερικό ετοιμάζει η 
εταιρεία ΜΕΓΑ, η οποία δίνει μεγάλη έμφα-
ση στην ενδυνάμωση των εξαγωγών της.
“Κάτι ετοιμάζουμε για έξω από την Ελλά-
δα, αλλά είναι πολύ νωρίς για να μιλήσουμε 
γι’ αυτό”, δήλωσε στο BnB Daily ο Διευθύ-
νων Σύμβουλος της εταιρείας, Κωνσταντί-
νος Βιτουλαδίτης.

ΣΕ ΠΑΡΟΜΟΙΑ ΜΕ ΤΑ ΠΕΡΣΙΝΑ 
ΕΠΙΠΕΔΑ
Αναφορικά με τα οικονομικά μεγέθη του 
2022, ο κ. Βιτουλαδίτης εκτιμά πως θα κι-
νηθούν σε παρόμοια επίπεδα με τα περσινά. 
Όπως ανέφερε, ο τζίρος πέρυσι, διαμορφώ-
θηκε γύρω στα €238 εκατ. -εκ των οποίων 
€110 εκατ. οι εξαγωγές- ενώ φέτος, αναμέ-
νεται να ξεπεράσει τα €250 εκατ.
Όπως τόνισε, ενώ οι εξαγωγές πάνε πολύ 
καλά, στο εσωτερικό δεν καταγράφονται ικα-
νοποιητικές επιδόσεις, ενώ η εταιρεία χάνει 
από τις πωλήσεις προϊόντων που σχετίζονται 

με την covid-19, όπως οι μάσκες. “Χάνουμε 
περίπου €15 εκατ. από μάσκες, που δεν που-
λάμε πλέον. Τα έχουμε αναπληρώσει, χάρη 
στην ενδυνάμωση των υπαρχουσών αγορών 
και σε νέες, αλλά δεν μπορούμε να πάμε πα-
ραπάνω του χρόνου”, εξήγησε.

ΑΙΣΙΟΔΟΞΙΑ
Ο κ. Βιτουλαδίτης αναφέρθηκε και στις 
δυσκολίες της φετινής χρονιάς, με την 
πτώση των εγχώριων πωλήσεων στα 
supermarkets. Ωστόσο εμφανίστηκε αισιό-
δοξος, ότι “η δύσκολη χρονιά θα περάσει”. 
“Όλες τις συννεφιές τις διαδέχεται η λιακά-
δα”, σχολίασε χαρακτηριστικά.

ΕΝΔΙΑΦΕΡΟΝ ΓΙΑ ΝΕΕΣ ΑΓΟΡΕΣ
Ερωτηθείς σχετικά με το άνοιγμα σε νέες αγο-
ρές, ο κ. Βιτουλαδίτης τόνισε ότι, την εταιρεία 
την ενδιαφέρουν πολύ οι εξαγωγές και προ-
σπαθεί για νέες αγορές, ενώ αυτή τη στιγμή 
δραστηριοποιείται κυρίως στην Ε.Ε. “Μεγαλώ-
σαμε λόγω των εξαγωγών, οπότε το στοίχημα 
της ζωής μας είναι να μεγαλώσουμε τις εξα-
γωγές”, δήλωσε χαρακτηριστικά. Ωστόσο τόνισε 
ότι, σε αυτό πρέπει να βοηθήσει και η Πολιτεία.

Ελευθερία Πιπεροπούλου
eleftheria@notice.gr

Κωνσταντίνος Βιτουλαδίτης, Διευθύνων 
Σύμβουλος, ΜΕΓΑ

> PWC ΕΛΛΑΔΑΣ
ΕΝΙΣΧΥΣΗ ΤΗΣ ΔΙΟΙΚΗΤΙΚΗΣ ΟΜΑΔΑΣ ΜΕ ΔΥΟ ΝΕΟΥΣ PARTNERS

Την ενίσχυση της διοικητικής της ομάδας 
με δύο νέους Partners ανακοίνωσε η PwC 
Ελλάδας.
Ειδικότερα:
• ο Σπύρος Ρασιάς ηγείται της ομάδας 

Διακυβέρνησης, Διαχείρισης Κινδύ-
νων, Κανονιστικής Συμμόρφωσης και 
Εσωτερικού Ελέγχου (GRC& IA) της 
PwC Ελλάδας και διαθέτει πολυετή 
εμπειρία στη διαχείριση σημαντικών 
πελατών. Παράλληλα, είναι αναπλη-
ρωτής CRO του γραφείου, με ευθύνη 
στα συστήματα διαχείρισης κινδύνων 
και ποιότητας, καθώς και τη συμμόρ-
φωση με τα πρότυπα του δικτύου

• ο Θανάσης Σπανός, με περισσότερα 
από 10 χρόνια εμπειρία στη βελτιστο-
ποίηση της εφοδιαστικής αλυσίδας και 
των επιχειρησιακών λειτουργιών, εί-
ναι επικεφαλής του Customer and 
Operations τμήματος της PwC Ελλά-
δας ενώ, παράλληλα, ηγείται και του 

Ναυτιλιακού κλάδου των Συμβου-
λευτικών υπηρεσιών της εταιρείας. 
Η εμπειρία του έγκειται σε διαχείρι-
ση μεγάλης κλίμακας μετασχηματι-

σμών της εφοδιαστικής αλυσίδας και 
των προμηθειών, καθώς και στον σχε-
διασμό νέων λειτουργικών μοντέλων 
σε εταιρείες.

Σπύρος Ρασιάς Θανάσης Σπανός
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> Ε. ΜΑΡΙΝΑΚΗΣ – Α. ΦΡΑΓΚΟΥ
Η ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΝΑΥΤΙΛΙΑ ΚΑΤΑΛΥΤΗΣ ΣΤΗΝ ΑΣΦΑΛΗ ΜΕΤΑΦΟΡΑ 
ΚΑΥΣΙΜΩΝ
Καταλύτης στην ασφαλή μεταφορά καυσίμων 
αποτελεί η ελληνική ναυτιλία, με τους Έλλη-
νες εφοπλιστές να κατέχουν το 32% του παγκό-
σμιου στόλου μεταφοράς LNG και πετρελαίου.
"Εμείς, έχουμε αναλάβει τη μεταφορά του πε-
τρελαίου, παρέχοντας ασφάλεια και σταθερό-
τητα, διότι η μεταφορά της ενέργειας μέσω των 
πλοίων μας δεν ενέχει πολιτικό ρίσκο και χρει-
άστηκε ένα διάστημα για να οικοδομηθεί αυτό. 
Είναι σημαντικό για μία ευρωπαϊκή χώρα του 
ΝΑΤΟ, να μπορεί να πραγματοποιήσει αυτό 
που ζητά η εποχή, να είμαστε δηλαδή, λιγότε-
ρο εξαρτημένοι από το φυσικό αέριο της Ρω-
σίας", εξήγησε ο Ευάγγελος Μαρινάκης, Πρό-
εδρος και Ιδρυτής της Capital Maritime & 
Trading Corp.

ΒΗΜΑΤΑ ΣΤΑΘΕΡΟΤΗΤΑΣ
Πρόσθεσε δε, ότι, "είναι πολύ σημαντικό να πα-
ρέχουμε τη σταθερότητα στον κόσμο και στην 
Ευρώπη. Επίσης, πιστεύουμε ότι οφείλουμε 
να δούμε περισσότερες πολιτικές πρωτοβου-
λίες για την επίτευξη της ειρήνης. Η οικονομία 
είναι ο αποδέκτης των επιπτώσεων της ενερ-
γειακής κρίσης και δεν θα μπορέσει να αντέ-
ξει περισσότερο. Πρέπει να κάνουμε ριζοσπα-
στικά βήματα για την ευρύτερη σταθερότητα".

ΑΣΦΑΛΗΣ Η ΜΕΤΑΦΟΡΑ
Πρόσθεσε δε, ότι ο παγκόσμιος στόλος είναι 
υπεύθυνος μόνο για το 3% της παγκόσμιας μό-

λυνσης, γεγονός που τον καθιστά ασφαλή για 
τη μεταφορά ενέργειας μέσω πλοίων, ενώ εί-
ναι και eco friendly. "Αυτό δεν το έχουν κατα-
νοήσει όλοι", είπε ο εφοπλιστής.

ΠΡΟΤΕΡΑΙΟΤΗΤΑ Η ΕΠΙΣΙΤΙΣΤΙΚΗ 
ΑΣΦΑΛΕΙΑ
Από την πλευρά της, η Αγγελική Φράγκου, 
Πρόεδρος και Διευθύνουσα Σύμβουλος της 
Navios Maritime Partners, τόνισε ότι πρέπει 
να σκεφτούμε την ευρύτερη εικόνα της κα-
τάστασης που επικρατεί στην περιοχή, κα-
θώς το 1/3 της προμήθειας σε καύσιμα προ-
έρχεται από την περιοχή της σύγκρουσης.
"Πρέπει να διασφαλίσουμε την ασφάλεια 
των τροφίμων, που είναι σημαντικό για 
όλους μας, γιατί έχουμε ανατροπή όλων 
όσων γνωρίζαμε. Κάθε κυβέρνηση πρέ-
πει να πληρώσει οποιαδήποτε τιμή, για να 
διασφαλίσει ότι τα πράγματα θα φτάσουν 
στη χώρα, πληρώνοντας υψηλό κόστος και 
μεταφορές".

"ΔΕΝ ΠΑΡΑΒΙΑΖΕΤΑΙ ΚΑΝΕΝΑ 
ΕΜΠΑΡΓΚΟ"
Τόσο ο κ. Μαρινάκης, όσο και κα. Φράγκου, 
επισήμαναν ότι ο ελληνικός στόλος δεν πα-
ραβιάζει το εμπάργκο μεταφοράς καυσίμων 
από την Ρωσία, όπως έχει δηλώσει ο Πρόε-
δρος της Ουκρανίας, Volodymyr Zelensky.
"Το 95% του παγκόσμιου στόλου, συμπερι-

λαμβανομένων και των ελληνικών πλοί-
ων, είναι πιστό στην τήρηση των κυρώσεων. 
Έχουμε νομική ομάδα, που μας πληροφορεί 
για τους κανόνες, και τους ακολουθούμε. Για 
παράδειγμα, υπήρχε ένα τάνκερ που μετέφε-
ρε πετρέλαιο από το Καζακστάν στις ΗΠΑ και 
αυτομάτως χαρακτηρίστηκε παράνομη κί-
νηση. Θα πρέπει να σταματήσουμε αυτόν τον 
πόλεμο και να τηρήσουμε τις κυρώσεις ως 
έχουν. Οι πολιτικοί πρέπει να επιλύσουν τα 
προβλήματα, εμείς θα ακολουθήσουμε", εξή-
γησε η κα. Φράγκου.

ΑΠΕΞΑΡΤΗΣΗ ΑΠΟ ΤΗΝ ΡΩΣΙΑ
Ο επικεφαλής της Capital Maritime επισήμανε 
ότι, εάν αναλυθεί το τονάζ που είναι διαθέσι-
μο στη Δύση αυτή τη στιγμή, ο ελληνικός στό-
λος κατέχει το 50-60%. "Η διακίνηση όλου αυ-
τού του όγκου πετρελαίου που έρχεται από 
την Ρωσία στην Ευρώπη έχει χρονοδιαγράμ-
ματα παράδοσης ως το τέλος του έτους κι εί-
ναι προσχεδιασμένη διαδικασία. Η απεξάρτη-
ση από το ρωσικό πετρέλαιο δε θα συμβεί σε 
μια νύχτα", τόνισε από την πλευρά του, εξηγώ-
ντας επίσης, πως, "οι μεταφορές αφορούν σε 
πετρέλαιο που έχει συμφωνηθεί μέσω συμ-
βολαίων, τα οποία έχουν κλείσει. Δεν παραβι-
άζουμε κάποιο εμπάργκο".

Στέλλα Αυγουστάκη
stella@notice.gr

Ευάγγελος Μαρινάκης, Πρόεδρος και Ιδρυτής της Capital Maritime & Trading Corp., Αγγελική Φράγκου, Πρόεδρος και Διευθύνουσα Σύμβουλος της Navios Maritime 
Partners

mailto:stella%40notice.gr%20?subject=
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> ΕΥ ΕΛΛΑΔΟΣ
ΕΝΙΣΧΥΘΗΚΕ Η ΔΙΟΙΚΗΤΙΚΗ ΟΜΑΔΑ ΜΕ ΠΕΝΤΕ ΝΕΟΥΣ ΕΤΑΙΡΟΥΣ

Με πέντε νέους Εταίρους ενισχύθηκε η δι-
οικητική ομάδα της ΕΥ Ελλάδος, από την 1η 
Ιουλίου 2022. Πρόκειται για τους:
• Αχιλλέα Αρβανίτη και Κωνσταντίνο Σό-

μογλου από το τμήμα Συμβουλευτικών 
Υπηρεσιών

• Δημήτριο Αθανασόπουλο και Φωτεινή 
Μέγα από το τμήμα Ελεγκτικών Υπη-
ρεσιών και Υπηρεσιών Διασφάλισης

• Κωνσταντίνα Γαλλή από το τμήμα Φο-
ρολογικών Υπηρεσιών

ΒΙΟΓΡΑΦΙΚΑ
Ο Αχιλλέας Αρβανίτης είναι επικεφαλής 
του τμήματος Business Transformation 
της EY στην Ελλάδα, συμπεριλαμβα-
νομένης και της ομάδας Innovation & 
Experience Design. Έχει συνεργαστεί με 
τις διοικήσεις μεγάλων εταιρειών στην ΝΑ 
Ευρώπη σε θέματα επιχειρηματικού και 
ψηφιακού μετασχηματισμού, σχεδιασμού 
ανθρωποκεντρικών προϊόντων, υπηρεσι-
ών και customer experience.
Ο Δημήτριος Αθανασόπουλος εντάχθη-
κε στο τμήμα Ελεγκτικών Υπηρεσιών 
και Υπηρεσιών Διασφάλισης της ΕΥ τον 
Οκτώβριο του 2005. Εξειδικεύεται στους 
κλάδους της ναυτιλίας και των μεταφο-
ρών. Διαθέτει πάνω από 16 χρόνια επαγ-
γελματικής εμπειρίας στους ελέγχους 
ναυτιλιακών εταιρειών και στην υπο-
στήριξη πελατών στο ταξίδι τους στις 
κεφαλαιαγορές.
Η Φωτεινή Μέγα ανήκει στο τμήμα Ελε-
γκτικών Υπηρεσιών και Υπηρεσιών Δια-
σφάλισης, με μακρά εμπειρία στους κλά-
δους της ναυτιλίας και των μεταφορών, 
ενώ παράλληλα, έχει και τον ρόλο του 
Quality Enablement Leader (QEL) της EY 
για την ΝΑ Ευρώπη. Εξειδικεύεται στην 
παροχή ελεγκτικών υπηρεσιών σε ναυ-
τιλιακές εταιρείες, εισηγμένες σε χρημα-
τιστήρια της Αμερικής. Κατέχει πάνω από 
15 χρόνια εμπειρίας σε μια ευρεία γκάμα 
υπηρεσιών.
Η Κωνσταντίνα Γαλλή ανήκει στο τμήμα 
Φορολογικών Υπηρεσιών, με εικοσαετή 
εμπειρία. Εντάχθηκε στην ομάδα της ΕΥ 
το 2012, αφού υπηρέτησε για επτά χρόνια 
στο Τμήμα Φορολογίας Εισοδήματος Νο-
μικών Προσώπων του Υπουργείου Οικο-

νομικών. Διαθέτει εκτενή εμπειρία στην 
παροχή συμβουλευτικών υπηρεσιών φο-
ρολογικού περιεχομένου και βαθιά γνώ-
ση της φορολογίας των επιχειρήσεων, των 
αναδιαρθρώσεων και των διεθνών φορο-
λογικών δομών.
Ο Κωνσταντίνος Σόμογλου εντάχθηκε στο 
τμήμα Συμβουλευτικών Υπηρεσιών της ΕΥ 
το 2014 και ηγείται της ομάδας Operational 
Transformation. Διαθέτει εκτενή εμπειρία, 
έχοντας ηγηθεί ομάδων που υλοποίησαν 
περισσότερα από 70 έργα μετασχηματι-
σμού και βελτιστοποίησης λειτουργικής 
απόδοσης σε διάφορους κλάδους στην Ελ-
λάδα και στην ευρύτερη περιοχή της Κε-
ντρικής και ΝΑ Ευρώπης.

Αχιλλέας Αρβανίτης

Φωτεινή Μέγα 

Κωνσταντίνος Σόμογλου 

Δημήτριος Αθανασόπουλος 

Κωνσταντίνα Γαλλή 
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> ΔΑΙΟΣ
ΕΚΤΙΜΗΣΕΙΣ ΓΙΑ ΘΕΤΙΚΟ 2022 - ΑΥΞΗΜΕΝΟΣ 
ΤΖΙΡΟΣ ΚΑΙ ΓΙΑ ΤΟ HOSPITALITY
Με ανοδικούς ρυθμούς αναπτύσσεται η Δάι-
ος Πλαστικά στο α' εξάμηνο του έτους, συνε-
χίζοντας τη θετική πορεία του 2021. Μάλιστα, 
η Διοίκηση του Ομίλου, σύμφωνα με πληρο-
φορίες του ΒnB Daily, εκτιμά ότι η οικονομική 
χρήση του 2022 θα κλείσει με θετικό πρόσημο.  

DATA
(σε € χιλ.)

Κύκλος Εργασιών
2021: 46.068
2013: 28.256

Μεταβολή: 63,04%
Μικτό Κέρδος
2021: 11.902
2019: 4.956

Μεταβολή: 140,13%
EBITDA

2021: 12.584
2020: 4.353

Μεταβολή: 189,04%

ΟΙ ΔΥΟ ΒΑΣΙΚΟΙ ΤΟΜΕΙΣ
Ο Όμιλος, κατά την τελευταία δεκαετία, στηρίζει 
τις εργασίες του σε δύο βασικούς τομείς δρα-
στηριότητας, τον παραγωγικό τομέα, στον κλά-
δο των πλαστικών, όπου περίπου τα δύο τρίτα 
των σχετικών πωλήσεων αφορούν σε εξα-
γωγές, και στον ξενοδοχειακό τομέα, όπου 
και πάλι η συντριπτική πλειοψηφία της πελα-
τειακής βάσης αφορά σε  πελάτες εξωτερικού.

ΘΕΤΙΚΕΣ ΕΚΤΙΜΗΣΕΙΣ  
ΓΙΑ ΤΑ ΞΕΝΟΔΟΧΕΙΑ ΣΕ 
ΘΕΣΣΑΛΟΝΙΚΗ & ΚΡΗΤΗ
Οι πωλήσεις του ξενοδοχειακού κλάδου, αν 

και επλήγη σημαντικά από την πανδημία το 
2020 και συνέχισε να υφίσταται τις αρνητικές 
συνέπειες και κατά τους πρώτους μήνες του 
2021, σημείωσαν αύξηση κατά 125,67%, μη 
συγκρίσιμες ωστόσο με αυτές της προηγού-
μενης χρήσης.
Για το 2022, το ξενοδοχείο, Daios Luxury 
Living, στην Θεσσαλονίκη, μία επένδυση 
€30 εκατ., αναμένεται να εμφανίσει αυξημέ-
νο κύκλο εργασιών, καθώς πρόκειται να λει-
τουργήσει για το σύνολο του έτους. Ωστόσο 
λόγω των έντονων διακυμάνσεων, που κυ-
ρίως οφείλονται σε εξωγενείς παράγοντες, 
δεν μπορεί να ποσοτικοποιηθεί με ακρίβεια 
η ανάπτυξή του.
Η ξενοδοχειακή μονάδα της θυγατρικής της, 
Hellas Holiday Hotel, στην Κρήτη, Daios 
Cove, project €120 εκατ., παρουσίασε κατά 
το 2021 αυξημένο κύκλο κατά 125%, δεδομέ-
νου ότι λειτούργησε για μεγαλύτερο διάστη-
μα τη σεζόν του 2021 έναντι αυτής του 2020, 
συνέπεια των μέτρων κατά της πανδημίας. 
Για το 2022, με βάση τα τρέχοντα δεδομένα 
για τις υπάρχουσες προκρατήσεις τους καλο-
καιρινούς μήνες και το γεγονός ότι έχει ήδη, 
ξεκινήσει η λειτουργία της μονάδας, υπάρ-
χει συγκρατημένη αισιοδοξία για βελτιωμέ-
νες επιδόσεις, τουλάχιστον σε επίπεδο κύ-
κλου εργασιών.

Διαβάστε στο σημερινό FnB Daily την εκτι-
μώμενη πορεία της εταιρείας στον τομέα του 
πλαστικού.

Στέλλα Αυγουστάκη
stella@notice.gr

> DEUTSCHE TELEKOM
CONSORTIUM 
ΥΠΟ ΤΗΝ KKR 
ΠΡΟΗΓΕΙΤΑΙ ΓΙΑ 
ΤΗΝ ΕΞΑΓΟΡΑ 
ΘΥΓΑΤΡΙΚΗΣ  
- ΕΩΣ ΚΑΙ $20 ΔΙΣ. 
ΤΟ DEAL

Επιχειρηματικό consortium, στο οποίο 
ηγείται το αμερικανικό fund, KKR, φαίνε-
ται πως προηγείται για την εξαγορά της 
θυγατρικής της Deutsche Telekom και 
ειδικότερα για το σύνολο των πύργων 
ασύρματων τηλεπικοινωνιών του γερμα-
νικού ομίλου, μετέδωσε το Bloomberg.
Σύμφωνα με το δημοσίευμα, η KKR 
έχει καταθέσει πρόταση με τη σύμπρα-
ξη των Global Infrastructure Partners 
και Stonepeak, που φαίνεται να προηγεί-
ται άλλων ανταγωνιστικών προσφορών, 
όπως της Brookfield Asset Management 
και της ισπανικής, Cellnex Telecom.

ΣΥΜΦΩΝΙΑ ΕΝΤΟΣ  
ΤΗΣ ΕΒΔΟΜΑΔΑΣ
Η Διοίκηση της Deutsche Telekom μπο-
ρεί να καταλήξει στον προτιμητέο αγορα-
στή ακόμα και μέσα στην τρέχουσα εβδο-
μάδα, με την αξία του deal να μπορεί να 
φτάσει έως και τα $20 δισ., σύμφωνα με 
τις πηγές του Bloomberg.
Σημειώνεται πως, παρά τις συζητήσεις, 
η συμφωνία δεν έχε ολοκληρωθεί και το 
deal θα μπορούσε να καταρρεύσει. 

Henry Kravis & George Roberts, CEOs, KKR 
& CO

mailto:stella%40notice.gr%20?subject=
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Σε προσωρινή παύση της λειτουργίας του έχει 
προχωρήσει το ξενοδοχειακό συγκρότημα 
Amanzoe, έως ότου αποκατασταθούν πλή-
ρως όλες οι ζημιές που προέκυψαν από την 
πυρκαγιά που ξέσπασε την Δευτέρα 4 Ιου-
λίου, στην περιοχή της Κορακιάς Αργολί-
δας και όπως ανέφερε με ανακοίνωσή της η 
Grivali Hospitality, προσέγγισε τις πύλες του 
Amanzoe, το οποίο ανήκει στο χαρτοφυλά-
κιό της.
Σύμφωνα με πληροφορίες του BnB Daily, οι 
ιδιοκτήτες, τα στελέχη και το προσωπικό του 
Amanzoe, εργάζονται συστηματικά, τόσο με τις 
τοπικές Αρχές, όσο και με τις αρμόδιες υπη-
ρεσίες, ώστε να αποκαταστήσουν άμεσα όλες 
τις ζημιές του ξενοδοχείου, αλλά και να αναλά-
βουν παράλληλα, πρωτοβουλίες για την ανα-
δάσωση της ευρύτερης περιοχής που κάη-
κε, με σκοπό το ξενοδοχείο να λειτουργήσει 
"όσο πιο σύντομα γίνεται" και να είναι σε θέση 
να υποδεχθεί ξανά τη διεθνή πελατεία του, δι-
ατηρώντας παράλληλα, την υψηλή ποιότητα 
φιλοξενίας.

ΑΘΙΚΤΟΙ ΟΙ ΚΥΡΙΟΙ ΧΩΡΟΙ ΚΑΙ 
ΠΛΗΡΩΣ ΛΕΙΤΟΥΡΓΙΚΟΙ
Όπως αναφέρει η Grivalia Hospitality, ούτε η 
έκταση, ούτε οι επιπτώσεις της πυρκαγιάς ήταν 
τόσο καταστροφικές, όσο φάνηκαν στην αρχή.
Συγκεκριμένα, όλοι οι κύριοι χώροι του ξενο-
δοχείου παρέμειναν άθικτοι και πλήρως λει-
τουργικοί, ενώ ένας μικρός αριθμός pavilions 
υπέστη μικρές μόνο εξωτερικές ζημιές.

Επίσης, όλες οι βίλες του Amanzoe παραμέ-
νουν άθικτες, ενώ με την έγκαιρη και συντονι-
σμένη επέμβαση των στελεχών του Amanzoe 
και των τοπικών Αρχών, όλοι οι ένοικοι και 
το λοιπό προσωπικό μεταφέρθηκαν γρήγο-
ρα και με ασφάλεια σε άλλα ξενοδοχειακά 
καταλύματα.

ΛΕΙΤΟΥΡΓΗΣΑΝ ΑΜΕΣΑ ΤΑ  
ΠΡΩΤΟΚΟΛΛΑ - ΕΚΚΕΝΩΘΗΚΕ 
ΕΓΚΑΙΡΑ 
"Για την Grivalia Hospitality, άμεση προτε-
ραιότητα αποτελεί η ασφάλεια και η ευημε-
ρία των ενοίκων και του προσωπικού των ξε-
νοδοχείων μας. Από την πρώτη στιγμή, όλοι 
οι επισκέπτες και το προσωπικό απομακρύν-
θηκαν από τον χώρο του ξενοδοχείου και με-
ταφέρθηκαν απόλυτα ασφαλείς σε άλλα κα-

ταλύματα. Τα πρωτόκολλα λειτούργησαν και 
εκκενώθηκε άμεσα και έγκαιρα το ξενοδο-
χείο, χωρίς απώλεια ζωής ή τραυματισμούς. 
Είμαστε ευγνώμονες στους πυροσβέστες, 
χειριστές των εναέριων και επίγειων μέσων, 
αλλά και τους εθελοντές, οι οποίοι, κάθε κα-
λοκαίρι, δίνουν ηρωική μάχη κάτω από εξαι-
ρετικά αντίξοες συνθήκες, αντιμετωπίζο-
ντας εκτεταμένες πυρκαγιές σε ολόκληρη 
τη χώρα. Θερμά συγχαρητήρια αξίζουν επί-
σης, και στο προσωπικό του Amanzoe, που 
βοήθησε, τόσο στην ασφαλή εκκένωση, όσο 
και στις προσπάθειες κατάσβεσης. Αυτονο-
ήτως, η εταιρεία θα συνεχίσει να στηρίζει το 
προσωπικό του ξενοδοχείου καθόλη τη δι-
άρκεια των εργασιών αποκατάστασης", δή-
λωσε ο Γιώργος Χρυσικός, Ιδρυτής και Πρό-
εδρος Δ.Σ της Grivalia Hospitality.

> GRIVALIA HOSPITALITY
ΚΛΕΙΣΤΟ ΤΟ AMANZOE ΜΕΧΡΙ ΝΕΩΤΕΡΑΣ  
- ΛΙΓΕΣ ΟΙ ΖΗΜΙΕΣ ΑΠΟ ΤΗΝ ΠΥΡΚΑΓΙΑ

> COSMOTE TV
ΑΠΟΚΛΕΙΣΤΙΚΑ Η ΠΡΟΕΤΟΙΜΑΣΙΑ ΤΟΥ ΠΑΝΑΘΗΝΑΪΚΟΥ  
ΓΙΑ ΤΗ ΝΕΑ ΣΕΖΟΝ
Ζωντανά και αποκλειστικά στην COSMOTE 
TV ξεκινάει ο Παναθηναϊκός την προετοιμα-
σία του για τη νέα ποδοσφαιρική σεζόν. Στην 
ατζέντα του τριφυλλιού για τον μήνα Ιούλιο, πε-
ριλαμβάνονται 4 φιλικά ματς, τα οποία οι τη-
λεθεατές θα παρακολουθήσουν στα κανάλια, 
COSMOTE SPORT. Οι Κυπελλούχοι Ελλάδας 
θα βρεθούν στην Αυστρία για το βασικό στά-
διο της προετοιμασίας τους, ενόψει της ερχό-
μενης αγωνιστικής περιόδου. Στην πρεμιέρα 

τους, οι πράσινοι θα αντιμετωπίσουν την Κί-
τσμπουελ την Πέμπτη (7/7), ενώ θα ακολουθή-
σουν οι δυνατές αναμετρήσεις με Γουότφορντ 
(Κυριακή 10/7), Αλ Ντουχάιλ (Πέμπτη 14/7) και 
Λεβερκούζεν (Κυριακή 17/7).
Με την επιστροφή του στην Ελλάδα, ο Πανα-
θηναϊκός θα βρεθεί στο "Απόστολος Νικολα-
ΐδης", για να αντιμετωπίσει τον Βόλο ΝΠΣ, σε 
μία αναμέτρηση που έχει προγραμματιστεί για 
τις 24/7. Δείτε το σποτ εδώ.

https://www.youtube.com/watch?v=ufc65kxSY7E
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Στα €600 εκατ. εκτιμάται ότι θα διαμορφωθεί 
το ύψος τον κεφαλαιακών αναγκών της Attica 
Bank, λόγω του κόστους των τιτλοποιήσεων 
δανείων, Omega, Astrir 1 και Αstir 2. Το τε-
λικό ύψος των κεφαλαίων, που απαιτείται για 
την πλήρη εξυγίανση της τράπεζας, θα προκύ-
ψει από τις προκαταρκτικές εκθέσεις της DBRS 
(rating), που αναμένεται να παραδοθούν στη 
Διοίκηση της τράπεζας μέχρι το τέλος Ιουλίου. 
Υπενθυμίζεται ότι το ΤΧΣ και το σχήμα ΤΜΕΔΕ 
– Εllington έχουν συμφωνήσει για κεφαλαιακή 
ενίσχυση €365 εκατ.
Πάντως, στη χθεσινή Ετήσια Γενική Συνέλευ-
ση, που πραγματοποιήθηκε με απαρτία 97,76%, 
εγκρίθηκε η εκ νέου ενεργοποίηση του ανα-
βαλλόμενου φόρου και η δέσμευση των μετό-
χων να προχωρήσουν σε νέα κεφαλαιακή ενί-
σχυση της τράπεζας μέσω αύξησης μετοχικού 
κεφαλαίου.

ΣΤΟΧΟΙ
Στην ομιλία του, ο Πρόεδρος της Attica Bank, 
Κωνσταντίνος Μακέδος, τόνισε ότι η τράπεζα 
γυρίζει σελίδα, επικεντρώνοντας πλέον, τις προ-
σπάθειές της στις πολιτικές ανάπτυξής της. Στο 
πλαίσιο της σημαντικής αυτής προσπάθειας, οι 
πρωταρχικοί στόχοι είναι, η τράπεζα:
• Να υλοποιήσει πλήρως το στρατηγικό της 

πλάνο και να καταστεί η πρώτη ελληνική 
τράπεζα που θα εξαλείψει ταυτοχρόνως, 
τόσο το ζήτημα του DTC, όσο και το πρό-
βλημα των μη εξυπηρετούμενων δανείων

• Να αξιοποιήσει την τεχνολογία, κάνοντας 
το ψηφιακό άλμα για την εξυπηρέτηση των 
πελατών της και τη διευκόλυνση της εσω-
τερικής της λειτουργίας

• Να προβεί σε περαιτέρω ενέργειες μεί-
ωσης και εξορθολογισμού της βάσης 
κόστους

ΠΡΟΓΡΑΜΜΑ 100 ΗΜΕΡΩΝ
Ο Διευθύνων Σύμβουλος, Μιχάλης Ανδρεάδης, 
αναφέρθηκε στο πρόγραμμα των 100 ημερών, 
που καταρτίστηκε μετά την αλλαγή σκυτάλης στη 
Διοίκηση, και το οποίο έχει ουσιαστικά, ολοκλη-
ρωθεί με επιτυχία. Ειδικότερα, μέσα σε λιγότε-
ρο από 4 μήνες, μεταξύ άλλων, επιταχύνθηκε η 
διαδικασία τιτλοποιήσεων, προκειμένου αυτές 

να εισέλθουν στο πρόγραμμα κρατικών εγγυ-
ήσεων, Ηρακλής. Ο κ. Ανδρεάδης ανέφερε ότι, 
για το θέμα αυτό, στην παρούσα φάση, "αναμέ-
νουμε τις επόμενες εβδομάδες, τις προκαταρ-
κτικές εκτιμήσεις διεθνούς οίκου αξιολόγησης, 
αναφορικά με το δυνητικό ύψος των ομολό-
γων υψηλής σειράς εξόφλησης των τιτλοποιή-
σεων, Omega, Astir 1 και 2, προκειμένου αυτά 
να ενταχθούν στο Πρόγραμμα παροχής κρατι-
κής εγγύησης, Ηρακλής 2”.

ΜΕΙΩΣΗ ΤΟΥ ΚΟΣΤΟΥΣ 
ΧΡΗΜΑΤΟΔΟΤΗΣΗΣ
Στο διάστημα αυτό, μειώθηκε περαιτέρω το κό-
στος χρηματοδότησης της τράπεζας κατά περί-
που 15 μονάδες βάσης σε σχέση με το πρώτο 
τρίμηνο του 2021.
Επίσης, εξετάστηκε και αξιολογείται η πώληση 
μη κύριων (non-core) περιουσιακών στοιχείων, 
όπως οι υπηρεσίες αποδοχής καρτών και λοι-
πών ιδιο-κατεχόμενων ακινήτων, προκειμένου 
να ενισχυθούν τα ίδια κεφάλαια και να μειωθεί 
το σταθμισμένο σε κίνδυνο ενεργητικό.

ΑΥΞΗΣΗ ΜΕΤΟΧΙΚΟΥ ΚΕΦΑΛΑΙΟΥ
Το σώμα των μετόχων αποφάσισε τη διενέρ-
γεια αύξησης κεφαλαίου, ύψους €22,8 εκατ., 
την οποία θα καλύψει εξ ολοκλήρου το Δημό-
σιο, με στόχο τον συμψηφισμό ισόποσης οριστι-
κής και εκκαθαρισμένης αναβαλλόμενης φορο-
λογικής απαίτησης.
Επίσης, οι μέτοχοι εξουσιοδότησαν το Δ.Σ. να 
αποφασίζει αύξηση κεφαλαίου και καθορισμού 
των όρων, του τρόπου, της διαδικασίας και της 
τιμής διάθεσης των νέων μετοχών, ιδίως ως 
προς τη δυνατότητα περιορισμού ή κατάργη-
σης του δικαιώματος προτίμησης των υφιστά-
μενων μετόχων και κατανομής τυχόν αδιάθε-
των μετοχών. 

Άρτεμις Σπηλιώτη

> ATTICA BANK
ΣΤΑ €600 ΕΚΑΤ. ΟΙ 
ΚΕΦΑΛΑΙΑΚΕΣ ΤΗΣ 
ΑΝΑΓΚΕΣ

Μιχάλης Ανδρεάδης, CEO, Attica Bank

Το Horeca Open, 
καθημερινά,  
στο διαδίκτυο 

Το απόλυτο Β2Β portal, 
που συνδέει το σύνολο  
της εφοδιαστικής 
αλυσίδας στον κλάδο 
Horeca. Με αναλύσεις, 
στοιχεία, απόψεις, 
τάσεις και όλες  
τις εξελίξεις, εντός  
και εκτός συνόρων

horecaopen.com

Connecting  
Horeca  
Supply Chain
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> EPSILON NET
ΟΛΟΚΛΗΡΩΣΕ ΕΡΓΟ MICROSOFT DYNAMICS 365 BUSINESS 
CENTRAL ΣΤΗΝ CLARKE ENERGY HELLAS Η DATA COMMUNICATION
Με απόλυτη επιτυχία και εντός του χρονο-
διαγράμματος ολοκληρώθηκε από την Data 
Communication, μέλος του Ομίλου EPSILON 
NET, το έργο, Microsoft Dynamics 365 
Business Central, που λειτουργεί η εταιρεία, 
Clarke Energy Hellas, για την ολοκληρωμέ-
νη λειτουργία και παρακολούθηση του συνό-
λου των δραστηριοτήτων της. Η Clarke Energy 
Hellas αναζητούσε μια λύση που θα της προ-
σέφερε οικονομική διαχείριση, διαχείριση 
αποθεμάτων/αποθηκών, εμπορική διαχείρι-
ση, βελτιστοποίηση των διαδικασιών της, ενώ, 
παράλληλα, θα ήταν πλήρως προσαρμοσμένη 
στις απαιτήσεις της ελληνικής νομοθεσίας.

Η ΛΥΣΗ ΤΗΣ DATA 
COMMUNICATION
Η ομάδα της Data Communication, ύστερα 
από λεπτομερή καταγραφή και εκτίμηση των 
δεδομένων και των απαιτήσεων της Clarke 
Energy Hellas, πρότεινε ως ιδανική λύση το 
Microsoft Dynamics 365 Business Central οn 
premise, το οποίο περιλαμβάνει και την ελ-
ληνικοποιημένη έκδοση, DC InnovEra, συν-
δυάζοντας τα χαρακτηριστικά μιας all-in-one 
λύσης με την εκτεταμένη εμπειρία του Ομίλου 
Epsilon Net στις ιδιαιτερότητες της ελληνικής 
αγοράς. Η συγκεκριμένη υλοποίηση παρέχει 
πλήρη σύνδεση, διαχείριση και παρακολού-

θηση του συνόλου των τμημάτων και διαδι-
κασιών, ενόσω είναι απόλυτα προσαρμοσμέ-
νη στις απαιτήσεις της ελληνικής νομοθεσίας 
και πλήρως εναρμονισμένη με τις απαιτήσεις 
της myDATA της ΑΑΔΕ.

> CENERGY
ΠΡΩΤΗ ΑΝΑΘΕΣΗ ΤΗΣ HELLENIC CABLES ΣΤΗΝ ΑΣΙΑΤΙΚΗ ΑΓΟΡΑ
Η Cenergy Holdings ανακοινώνει ότι η Hellenic 
Cables, ο κλάδος καλωδίων της, υπέγραψε Σύμ-
βαση Αποκλειστικότητας και Δέσμευσης Παρα-
γωγής (Exclusivity and Capacity Agreement - 
ECA) για την προμήθεια inter-array καλωδίων 
XLPE 66 kV και συναφών εξαρτημάτων για το 
υπεράκτιο αιολικό πάρκο Hai Long 2 και 3.

ΤΟ ΕΡΓΟ
Το έργο κατασκευής Hai Long στην Ταϊβάν 
αποτελείται από δύο υπεράκτια αιολικά πάρ-
κα (OWF), τα Hai Long 2 (HL2) και Hai Long 3 
(HL3), συνολικής εγκατεστημένης ισχύος 1.044 
MW. Το Hai Long Offshore Wind Project είναι 
ένα από τα μεγαλύτερα υπεράκτια αιολικά πάρ-
κα της Ταϊβάν που αναπτύχθηκε από κοινού από 
την Northland Power Inc., την Yushan Energy 
Pte Ltd και την Mitsui & Co. Το πάρκο θα βρί-
σκεται 40-50 χιλιόμετρα από την ακτή Changhua 
και θα φθάνει σε υποθαλάσσιο βάθος μεταξύ 
35 και 55 μέτρων. Το HL2 αποτελείται από 2 μι-
κρότερα αιολικά πάρκα (sub-wind farms), το 
HL2A, με μέγιστη εγκατεστημένη ισχύ 300MW, 
και το HL2B, με μέγιστη εγκατεστημένη ισχύ 
232MW. Το HL3 έχει μέγιστη εγκατεστημένη 
ισχύ 512MW.

ΣΤΗΝ ΚΟΡΙΘΝΟ Η ΠΑΡΑΓΩΓΗ
Στο πλαίσιο της σύμβασης, η Hellenic Cables θα 
προμηθεύσει περίπου 140 χιλιόμετρα XLPE μο-
νωμένων inter-array καλωδίων 66 kV με τα συ-

ναφή εξαρτήματα. Τα καλώδια θα παραχθούν 
στο καθετοποιημένο, υπερσύγχρονο εργοστά-
σιο υποβρυχίων καλωδίων της Hellenic Cables 
στην Κόρινθο. H κατασκευή αναμένεται να ολο-
κληρωθεί το πρώτο τρίμηνο του 2024 για το Hai 
Long 2 και το τελευταίο τρίμηνο του ίδιου έτους 
για το Hai Long 3.

ΕΝΕΡΓΕΙΑΚΗ ΜΕΤΑΒΑΣΗ ΤΗΣ 
ΤΑΪΒΑΝ
"Τα υπερσύγχρονα καλώδια και εξαρτήματα 
της Hellenic Cables αποτελούν προϊόντα υψη-
λής ποιότητας, ευθυγραμμισμένα με τις αρχές 
της βιώσιμης ανάπτυξης, τα οποία συμβάλλουν 
ουσιαστικά στην ενεργειακή μετάβαση της Τα-
ϊβάν. Στην Hellenic Cables, είμαστε ενθουσι-

ασμένοι με τη νέα μας συνεργασία με την Hai 
Long Offshore Wind Power Co. Ltd, η οποία 
μπορεί να αποτελέσει ένα σημαντικό μονοπάτι 
στο ταξίδι του ενεργειακού μετασχηματισμού", 
σχολίασε ο Αλέξης Αλεξίου, CEO της Cenergy 
Holdings και της Hellenic Cables.
Ο Felipe Montero, Project Manager του έργου 
Hai Long Offshore Wind, από την πλευρά του, 
δήλωσε: "Είμαστε ευτυχείς που εξασφαλίσα-
με την Hellenic Cables ως τον κατασκευαστή 
των καλωδίων μας και καθιερώνουμε έτσι τη 
συνεργασία αυτή. Η Hellenic Cables θα κατα-
σκευάσει ένα κρίσιμο τμήμα του έργου μας και 
χαιρόμαστε που το αναλαμβάνει μια εταιρεία – 
ηγέτης της αγοράς στην κατασκευή υποβρυχί-
ων καλωδίων". 
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> PROFILE
ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΕ ΤΗΝ ΤΡΑΠΕΖΙΚΗ  
ΠΛΑΤΦΟΡΜΑ ΝΕΑΣ ΓΕΝΙΑΣ FINUEVO CORE
Η Profile software παρουσιάζει το Finuevo 
Core, το τραπεζικό σύστημα νέας γενιάς, που 
αποτελεί τη μετεξέλιξη του κορυφαίου τρα-
πεζικού συστήματος, FMS.next. Το Finuevo 
Core υιοθετεί σύγχρονη τραπεζική λογι-
κή και προσφέρει νέα προσωποποιημένη 
εμπειρία πλοήγησης στον χρήστη μέσω ενός 
πλήρους ανανεωμένου front-end.
H τραπεζική πλατφόρμα, FMS.next, μετε-
ξελίσσεται σε σύστημα σύγχρονης τεχνο-
λογίας και αισθητικής, προσφέροντας στους 
χρήστες την ίδια ακριβώς λειτουργικότητα 
σε όλες τις συσκευές, μέσω του προηγμέ-
νου responsive native web interface.

ΕΠΑΝΑΣΧΕΔΙΑΣΜΟΣ
H πλατφόρμα έχει ριζικά επανασχεδιαστεί, 
με γνώμονα την αποδοτική και εύκολη χρή-
ση, οδηγώντας σε αύξηση της παραγωγι-
κότητας και την καλύτερη εξυπηρέτηση του 
πελάτη. Αξιοποιώντας σύγχρονο τρόπο πε-
ριήγησης, οι χρήστες εκτελούν με ευκολία 
τις εργασίες τους, έχοντας άμεση πρόσβαση 
στην πληροφορία που αναζητούν, ενώ ταυ-

τόχρονα, απολαμβάνουν το υψηλό επίπεδο 
αυτοματισμού και την ενσωματωμένη μη-
χανή διαχείρισης ροών εργασίας (workflow 
engine). Η αναγκαία αλληλεπίδραση με το 
σύστημα περιορίζεται στο ελάχιστο, επιτρέ-
ποντας την ολοκλήρωση περισσότερων ερ-
γασιών στον ίδιο χρόνο. 

Ευάγγελος Αγγελίδης, CEO, Profile

> OLYMPIA GROUP
ΣΥΜΜΕΤΕΧΕΙ 
ΣΕ ΓΥΡΟ 
ΧΡΗΜΑΤΟΔΟΤΗΣΗΣ 
ΤΗΣ NORTHVOLT 
ΥΨΟΥΣ $1,1 ΔΙΣ.

Ο Όμιλος Olympia, μαζί με κορυφαίους 
διεθνείς επενδυτές, όπως, μεταξύ άλ-
λων, οι Baillie Gifford, Goldman Sachs 
Asset Management και Volkswagen 
Group, συμμετέχει σε γύρο χρηματοδό-
τησης, ύψους $1,1 δισ. – μέσω δανείου 
με δυνατότητα μετατροπής σε μετοχές, το 
οποίο δάνειο θα χρησιμοποιηθεί για την 
ενίσχυση της επέκτασης της Northvolt 
στον τομέα παραγωγής στοιχείων μπα-
ταριών λιθίου και καθοδικών υλικών 
στην Ευρώπη.
Με αυτήν τη χρηματοδότηση, η Northvolt 
θα έχει από το 2017 συνολικά εξασφαλίσει 
σχεδόν $8 δισ., προερχόμενα, τόσο από ίδια 
κεφάλαια, όσο και από χρηματοδοτήσεις, 
για την υλοποίηση του επιχειρηματικού της 
πλάνου. Στόχος είναι η προμήθεια βιώσιμων 
μπαταριών, που θα οδηγήσει σταδιακά, στη 
μετάβαση στην ηλεκτροκίνηση και σε μια 
κοινωνία μηδενικών εκπομπών άνθρακα.

ΠΡΟΩΘΗΣΗ ΣΥΝΕΡΓΑΣΙΩΝ
Στον Όμιλο Olympia ανήκει η Sunlight 
Group Συστήματα Αποθήκευσης Ενέργει-
ας. Μέσα από αυτή την επένδυση, ο Όμι-
λος Olympia επιχειρεί να προωθήσει την 
ευρύτερη συνεργασία μεταξύ εταιρειών 
που ανήκουν στην ίδια αγορά και να ενι-
σχύσει το ανταγωνιστικό τους πλεονέκτη-
μα διεθνώς. 

Ρόμπυ Μπουρλάς, CEO, Όμιλος Olympia

> GAZPROM
ΠΡΟΤΕΙΝΕΙ ΠΛΗΡΩΜΕΣ ΣΕ ΡΟΥΒΛΙΑ  
ΚΑΙ ΓΙΑ ΤΟ LNG
Η Διοίκηση της ρωσικής, Gazprom, ανακοί-
νωσε πως θα επεκτείνει τις πληρωμές σε 
ρούβλια και για την παροχή υγροποιημένου 
φυσικού αερίου (LNG), μετέδωσε το πρακτο-
ρείο ειδήσεων, Interfax.
Η πρόταση υπεγράφη από τον Ρώσο Πρό-
εδρο, Vladimir Putin, και έρχεται σε συνέ-
χεια της αναστολής λειτουργιών της μονά-
δας LNG, Sakhalin 2, λόγω των κυρώσεων 
από τις χώρες της Δύσης προς την Μόσχα για 
τον πόλεμο στην Ουκρανία.

ΔΗΜΙΟΥΡΓΙΑ ΝΕΑΣ ΕΤΑΙΡΕΙΑΣ
Το διάταγμα προβλέπει τη δημιουργία 
νέας εταιρείας, στην οποία θα μεταφερ-
θούν όλα τα assets και οι υποχρεώσεις της 
Sakhalin Energy Investment Co, μετέδωσε 
το Reuters. Η Shell και η ιαπωνική, Mitsui, 
κατέχουν λιγότερο από το 50% της Sakhalin 

Energy. Σημειώνεται πως η Ρωσία διαθέ-
τει το 8% των παγκόσμιων ποσοτήτων διά-
θεσης LNG. 

Alexey Miller, CEO, Gazprom
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> INTRAKAT
ΕΚΛΕΙΣΕ ΤΟ DEAL ΠΩΛΗΣΗΣ ΤΟΥ 61,7%  
- ΠΟΙΟΙ ΕΦΟΠΛΙΣΤΕΣ ΜΠΗΚΑΝ ΣΤΗΝ ΕΤΑΙΡΕΙΑ
Ολοκληρώθηκε η συμφωνία για την πώλη-
ση του 31,70% της Intrakat στους μετόχους 
της Winex Investments Limited, Δημήτρη 
Μπάκο, Ιωάννη Καϋμενάκη και Αλέξανδρου 
Εξάρχου, επιβεβαιώνοντας το αναλυτικό ρε-
πορτάζ του BnB Daily, σχετικά με το ενδιαφέ-
ρον που είχαν δείξει εδώ και καιρό οι εφο-
πλιστές για τον κατασκευαστικό βραχίονα της 
Intracom του Σωκράτη Κόκκαλη.
Ειδικότερα, η Intracom Holdings, μέτο-
χος της Intrakat, με ανακοίνωσή της γνω-
στοποίησε την ολοκλήρωση της πώ-
λησης από τις Intracom Holdings και 
Intracom Technologies S.a.r.l. στην Winex 
Investments Limited (Winex), 23.795.107 
κοινών ονομαστικών μετά δικαιώματος ψή-
φου μετοχών Intrakat (ποσοστό 31,70%), 
έναντι τιμής πώλησης €2,95/μετοχή και 
συνολικού τιμήματος περίπου €70,2 εκατ. 
Η εν λόγω συναλλαγή πραγματοποιήθηκε 
εξωχρηματιστηριακά.

ΔΙΕΥΡΥΝΣΗ ΑΝΑΠΤΥΞΙΑΚΩΝ 
ΔΥΝΑΤΟΤΗΤΩΝ INTRAKAT
Με κοινή ανακοίνωσή τους, οι κ.κ. Μπάκος, 
Καϋμενάκης και Εξάρχου, οι οποίοι, όπως 
είχατε διαβάσει στο BnB Daily, είχαν, εδώ και 
καιρό, εκδηλώσει το επιχειρηματικό τους εν-
διαφέρον για μακράς πνοής επενδύσεις στην 
Ελλάδα στον τομέα των κατασκευών-υποδο-
μών, καθώς και των ανανεώσιμων πηγών 
ενέργειας, υπογραμμίζουν ότι, με την είσο-
δό τους στο μετοχικό της Intrakat, θα διευρύ-
νουν τις αναπτυξιακές δυνατότητες της εται-
ρείας και θα την αναδείξουν σε ένα σύγχρονο 
και κορυφαίο όμιλο στους τομείς της δρα-
στηριότητάς της.

"ΠΙΣΤΕΥΟΥΜΕ ΣΤΗΝ INTRAKAT"
"Διαθέτουμε και τις δυνάμεις για να στη-
ρίξουμε την επένδυσή μας στην Intrakat 
και την τεχνογνωσία και το επιχειρηματι-
κό σχέδιο, και μαζί με το ανθρώπινο δυνα-
μικό του Ομίλου Intrakat, πιστεύουμε ότι 
θα καταφέρουμε να διευρύνουμε τις ανα-
πτυξιακές δυνατότητες της Intrakat και την 
αναδείξουμε σε ένα σύγχρονο και κορυ-
φαίο Όμιλο στους τομείς της δραστηριότη-
τάς της. Πιστεύουμε στην Intrakat και γι' 
αυτό επενδύσαμε €70,2 εκατ., αποκτώντας 

το 31,7% της εταιρείας", επισημαίνουν, με-
ταξύ άλλων, οι νέοι μέτοχοι.

ΝΕΑ ΕΠΟΧΗ ΓΙΑ ΤΗΝ ΕΤΑΙΡΕΙΑ
O Αλέξανδρος Εξάρχου, σχολιάζοντας τη 
συναλλαγή δήλωσε, "Είμαστε βέβαιοι ότι θα 
πείσουμε όλους τους μετόχους, παλαιούς και 
νέους, να στηρίξουν την πρότασή μας και το 
πλάνο μας για τη νέα εποχή της Intrakat, το 
οποίο θα λειτουργήσει προς όφελος των με-
τόχων και των εργαζομένων της, αλλά και 
της ελληνικής οικονομίας".
Η Intrakat διαθέτει διευρυμένο χαρτοφυ-

λάκιο στους κλάδους των κατασκευών, των 
ανανεώσιμων πηγών ενέργειας, των ΣΔΙΤ, 
της Διαχείρισης Απορριμμάτων και του real 
estate, ενώ το ότι έχει σημαντικές προοπτι-
κές βελτίωσης των μεγεθών της, ικανοποιεί, 
όπως αναφέρεται στην ανακοίνωση, πλήρως 
τα επενδυτικά κριτήρια της Winex.

ΑΓΓΕΛΟΥ ΚΑΙ ΓΚΟΤΣΗΣ 
ΕΞΑΓΟΡΑΖΟΥΝ ΤΟ 30% 
Μιλώντας στο BnB Daily, ο μεγαλομέτοχος 
του Ομίλου Intracom, Σωκράτης Κόκκα-
λης, είχε τονίσει ότι το deal για την πώλη-

Δημήτρης Μπάκος, Ιωάννης Καϋμενάκης και Αλέξανδρος Εξάρχου

Ηλίας Γκότσης, Ιδιοκτήτης, Eurotankers Σωκράτης Κόκκαλης, Πρόεδρος, Intrakat

https://www.bnbdaily.gr/issues/C0093477-28CD-4652-973F-D477F08CC350.pdf
https://www.bnbdaily.gr/issues/C0093477-28CD-4652-973F-D477F08CC350.pdf
https://www.bnbdaily.gr/issues/6F52D064-0C83-4856-B6EE-F12659A6AADE.pdf
https://www.bnbdaily.gr/issues/6F52D064-0C83-4856-B6EE-F12659A6AADE.pdf
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ση ποσοστού της Intrakat θα οριστικοποιη-
θεί εντός καλοκαιριού, ενώ η Διοίκησή της 
ήταν σε συζητήσεις και με άλλα επιχειρημα-
τικά σχήματα, πέραν του διδύμου Μπάκου – 
Καϋμένακη, το ενδιαφέρον των οποίων ήταν 
εδώ και καιρό γνωστό, με την αγορά να έχει 
προεξοφλήσει τη συμμετοχή τους στο μετο-
χικό της εταιρείας.
Σύμφωνα με πληροφορίες, στο μετοχικό 
κεφάλαιο της εταιρείας - η οποία έχει ανε-
κτέλεστο υπόλοιπο υπογεγραμμένων συμ-

βάσεων €1,1 δισ. και συμμετέχει στους δι-
αγωνισμούς ΣΔΙΤ, έχοντας προεπιλεγεί σε 
συνολικά 12 έργα, προϋπολογισμού €1,5 δισ. 
περίπου - θα εισέλθουν ακόμα δύο Έλληνες 
πλοιοκτήτες, οι οποίοι θα αποκτήσουν το 30% 
της εταιρείας:
• Ο Κώστας Αγγέλου, Πρόεδρος των ναυ-

τιλιακών εταιρειών, Benelux Overseas 
Inc και Benelux Overseas DMCC, που 
έχει παρουσία, κατά κύριο λόγο, στην 
αγορά LPG, ενώ από το 2018 επεκτάθη-

κε και στα τάνκερ μεταφοράς προϊόντων 
πετρελαίου και

• Ο Ηλίας Γκότσης, ιδιοκτήτης της 
Eurotankers, που ιδρύθηκε τον Ιανου-
άριο του 1990 και δραστηριοποιείται στη 
διαχείριση και εκμετάλλευση δεξαμε-
νόπλοιων και πλοίων μεταφοράς χύδην 
φορτίου με έδρα τον Πειραιά

Στέλλα Αυγουστάκη
stella@notice.gr

> ΔΙΑΣ
ΥΠΕΡΕΒΗΣΑΝ ΤΟΥΣ ΣΤΟΧΟΥΣ ΤΑ ΜΕΓΕΘΗ ΤΟΥ 2021  
– ΑΥΞΗΣΗ ΣΥΝΑΛΛΑΓΩΝ 10% ΣΤΟ 5ΜΗΝΟ
Σημαντικά αυξημένα έσοδα και κέρδη 
ανακοίνωσε για το 2021 η ΔΙΑΣ Α.Ε., χάρη:
• Στην άνοδο των συνολικών τιμολογη-

μένων συναλλαγών κατά 17% σε ετή-
σια βάση

• Στη μείωση των συνολικών εξόδων 
κατά 5,4%

Αποτέλεσμα αυτών των μεταβολών ήταν ο 
δείκτης περιθωρίου καθαρού κέρδους να 
ενισχυθεί σε 40% το 2021 από 24% το 2020.

DATA
(σε € εκατ.)

Έσοδα
2021: 13

Μεταβολή: 19%
Αποτέλεσμα μετά φόρων

2021: 4
Μεταβολή: 114%

ΛΕΙΤΟΥΡΓΙΚΗ ΚΕΡΔΟΦΟΡΙΑ
Η εταιρεία κατέγραψε σημαντική βελτί-
ωση και σε επίπεδο λειτουργικής κερ-
δοφορίας, με τον Δείκτη Περιθωρίου Κα-
θαρού Κέρδους (ROS) να ενισχύεται σε 
40,1% από 24,3% το 2021, ο Δείκτης Απο-
δοτικότητας Ιδίων Κεφαλαίων (ROE) σε 
18,2% από 10% και ο Δείκτης Απόδοσης 
Ενεργητικού (ROA) σε 15,8% από 8,6% το 
περασμένο έτος. Το προτεινόμενο προς 
τους μετόχους μέρισμα διαμορφώθηκε 
στα €4,19/μετοχή.

ΠΑΝΩ ΑΠΟ ΤΟΥΣ ΣΤΟΧΟΥΣ
Όπως δήλωσε η Διευθύνουσα Σύμβουλος 
της ΔΙΑΣ, Σταυρούλα Καμπουρίδου, στην 

Ετήσια Τακτική Γενική Συνέλευση της εται-
ρείας, το 2021, η εταιρεία κατόρθωσε να 
υπερβεί κατά πολύ τους στόχους που είχε 
θέσει για τη χρήση. “Ο κυριότερος αυτών 
ήταν να εκμεταλλευτούμε τις ευκαιρίες που 
προσφέρει το μεταβαλλόμενο οικοσύστημα 
των πληρωμών, επενδύοντας στην καινο-
τομία, την αξιοπιστία και την αποτελεσμα-
τικότητα της λειτουργίας μας".
Αυτό είχε ως αποτέλεσμα:
• Την αύξηση του αριθμού των 

συναλλαγών
• Την ένταξη περισσότερων οργανι-

σμών και μελών στην ΔΙΑΣ
• Τον ψηφιακό μετασχηματισμό
• Την ενίσχυση της εξωστρέφειας
• Τη βελτίωση του πλαισίου εταιρικής 

διακυβέρνησης

ΕΚΤΙΜΗΣΕΙΣ
Συνέχισε, λέγοντας ότι, αυτή η ισχυρή πο-
ρεία συνεχίζεται και φέτος. Με βάση τα 
στοιχεία 5μηνου, οι συναλλαγές της εται-
ρείας εμφανίζουν αύξηση 10% σε σχέ-
ση με το 2021 και 23% σε σχέση με το 
2020. Η εταιρεία, από 1/1/2022 μέχρι και 
29/6/2022, έχει διακανονίσει €182 δισ. 
(20% περισσότερα από το αντίστοιχο διά-
στημα πέρυσι).
Όπως ανέφερε η κα Καμπουρίδου, η εται-
ρεία στοχεύει για το 2022:
• Στη διασύνδεση ακόμα περισσοτέ-

ρων Παρόχων Υπηρεσιών Πληρωμών 
μέσω της ΔΙΑΣ στο σύστημα αμέσων 
πληρωμών της ΕΚΤ

• Στην περαιτέρω αναβάθμιση της λει-
τουργικότητας του προϊόντος IRIS 
payments

• Στην υλοποίηση της διατραπεζικής 
λειτουργικότητας, IBAN Verification, 
για εξακρίβωση του δικαιούχου στις 
διατραπεζικές πληρωμές

• Στην υλοποίηση έργων αναβάθμισης 
της κυβερνοασφάλειας της εταιρείας

ΕΠΕΚΤΑΣΗ  
ΣΕ ΤΡΙΤΕΣ ΧΩΡΕΣ
Επιπλέον, όπως πρόσθεσε η ίδια, η απο-
δοχή των ηλεκτρονικών πληρωμών από 
τους Έλληνες πολίτες αποτελεί για την 
εταιρεία έναυσμα, ώστε να εξετάσει την 
επέκταση των υπηρεσιών της και σε τρί-
τες ευρωπαϊκές χώρες, όπως η Κύπρος, 
η οποία δεν διαθέτει εγχώριο ACH διασυν-
δεδεμένο στο TIPS.

Σταυρούλα Καμπουρίδου, Διευθύνουσα 
Σύμβουλος, ΔΙΑΣ

mailto:stella%40notice.gr%20?subject=
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> ΕΛΒΑΛΧΑΛΚΟΡ
ΟΛΟΚΛΗΡΩΘΗΚΕ Η ΔΙΑΘΕΣΗ ΤΩΝ ΑΝΤΛΗΘΕΝΤΩΝ ΚΕΦΑΛΑΙΩΝ 
ΤΟΥ ΚΟΔ ΥΨΟΥΣ €250 ΕΚΑΤ.
 
Ολοκληρώθηκε η διάθεση των κεφαλαί-
ων από την έκδοση του Κοινού Ομολογια-
κού Δανείου της ΕΛΒΑΛΧΑΛΚΟΡ, ύψους 
€250 εκατ., σύμφωνα με ανακοίνωση της 
εταιρείας.

ΤΙ ΑΝΑΦΕΡΕΙ Η ΑΝΑΚΟΙΝΩΣΗ
Συγκεκριμένα, η εταιρεία ΕΛΒΑΛΧΑΛΚΟΡ 
ανακοινώνει ότι, έως 30.06.2022 ολοκλη-
ρώθηκε η διάθεση του συνόλου των αντλη-
θέντων κεφαλαίων από την έκδοση του Κοι-
νού Ομολογιακού Δανείου ποσού €250 εκατ., 
η οποία πραγματοποιήθηκε με δημόσια προ-
σφορά τον Νοέμβριο 2021. Οι 250.000 άυλες 
κοινές ανώνυμες ομολογίες ονομαστικής 
αξίας €1.000 η κάθε μία, εκδόσεως της εται-
ρείας, είναι εισηγμένες, διαπραγματεύονται 

στην κατηγορία τίτλων σταθερού εισοδήμα-
τος της ρυθμιζόμενης αγοράς του Χρηματι-
στηρίου Αθηνών.

ΤΡΟΠΟΠΟΙΗΣΗ ΔΙΑΘΕΣΗΣ
Παράλληλα, με ξεχωριστή ανακοίνωση, 
η ΕΛΒΑΛΧΑΛΚΟΡ γνωστοποιεί στο επεν-
δυτικό κοινό ότι το Διοικητικό Συμβούλιο 

της εταιρείας, κατά τη συνεδρίασή του στις 
28.06.2022, αποφάσισε ομόφωνα την τροπο-
ποίηση διάθεσης του αδιαθέτου υπολοίπου/
διαφοράς προϋπολογισθεισών – πραγματο-
ποιηθεισών δαπανών έκδοσης του Κοινού 
Ομολογιακού Δανείου της εταιρείας.
Πιο συγκεκριμένα, το Διοικητικό Συμβού-
λιο αποφάσισε ομοφώνως την τροποποίηση 
διάθεσης του αδιάθετου, ύψους €1,6 εκατ., 
υπολοίπου/διαφοράς προϋπολογισθεισών 
– πραγματοποιηθεισών δαπανών εκδόσε-
ως του ΚΟΔ, προκειμένου με το ποσό αυτό 
να καλυφθούν, το αργότερο έως 31.12.2022, 
ανάγκες κεφαλαίου κίνησης της εταιρείας, 
δεδομένου ότι αυτό εκτιμήθηκε ότι θα ωφε-
λήσει το εταιρικό συμφέρον κατά τον άμεσο 
και πλέον βέλτιστο τρόπο.

> WESTNET
ΔΙΑΚΡΙΘΗΚΕ ΩΣ TOP DISTRIBUTOR 
GREECE & CYPRUS 2021 ΑΠΟ ΤΗΝ HPE
 
Η Westnet, μέλος του Ομίλου Olympia, έλαβε 
δύο σπουδαίες διακρίσεις από την Hewlett 
Packard Enterprise (HPE).
Με σταθερά δυναμική ανάπτυξη, παρά τις 
απαιτητικές συνθήκες της περασμένης χρο-
νιάς, η Westnet κατάφερε να ξεχωρίσει για 
μία ακόμα φορά, ανάμεσα σε πολλές εταιρεί-
ες του κλάδου διανομής προϊόντων πληρο-
φορικής, κατακτώντας την πρώτη θέση ως 

διανομέας της HPE για το 2021, τόσο στην ελ-
ληνική, όσο και στην κυπριακή αγορά - Top 
Distributor Greece & Cyprus 2021.
Η διάκριση αυτή αντανακλά την αύξηση σε 
συνολικές πωλήσεις στην κατηγορία του 
hybrid IT (servers & storage), την ανάπτυ-
ξη του δικτύου συνεργατών και την ενίσχυ-
ση των πωλήσεων στο κανάλι των μικρομε-
σαίων επιχειρήσεων.

> ENTERSOFT
ΜΕ ΤΗΝ 
ΥΠΟΓΡΑΦΗ ΤΗΣ 
COMMUNICATION 
EFFECT  
ΟΙ ΕΚΔΗΛΩΣΕΙΣ  
ΓΙΑ ΤΑ 20 ΧΡΟΝΙΑ
Η Communication Effect του Ομίλου 
Recipe ανέλαβε τη διοργάνωση των εκδη-
λώσεων για τον εορτασμό των 20 χρόνων 
λειτουργίας της Entersoft, που πραγματο-
ποιήθηκαν σε Αθήνα και Θεσσαλονίκη.
Μάλιστα, εκτός από τη διοργάνωση των 
εκδηλώσεων, έχει αναλάβει και όλο το 
πλάνο επικοινωνίας των 20 χρόνων με 
δημιουργικές καταχωρίσεις, digital επι-
κοινωνία και media relations.
Όπως σημειώνεται σε σχετική ανακοίνω-
ση, "όλα αυτά τα χρόνια, η Entersoft πα-
ρουσιάζει συνεχή ανοδική πορεία, ενώ 
για τα επόμενα χρόνια, στοχεύει σε ακό-
μα πιο αισιόδοξους στόχους για την Ελλά-
δα και το εξωτερικό".
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> GEOCYCLE ΕΛΛΑΣ
ΔΙΝΕΙ ΛΥΣΗ ΣΤΗ ΔΙΑΧΕΙΡΙΣΗ 
ΦΥΤΙΚΩΝ ΑΠΟΒΛΗΤΩΝ
Ο Όμιλος Ηρακλής, με σταθερή προ-
σήλωση στην εξοικονόμηση πολύτι-
μων φυσικών πόρων και τη δραστι-
κή βελτίωση του περιβαλλοντικού 
του αποτυπώματος, εφαρμόζει στην 
πράξη και προωθεί διαρκώς τις αρ-
χές της Κυκλικής Οικονομίας στο πα-
ραγωγικό του μοντέλο.

ΕΝΕΡΓΕΙΑΚΗ ΑΞΙΟΠΟΙΗΣΗ 
ΒΙΟΜΑΖΑΣ
Σε συνέχεια της ολοκλήρωσης του έρ-
γου για την ενεργειακή αξιοποίηση βι-
ομάζας στην παραγωγή τσιμέντου στα 
εργοστάσια του Ομίλου Ηρακλής σε 
Βόλο και Μηλάκι Ευβοίας, η Geocycle 
Ελλάς, εταιρεία του Ομίλου Ηρακλής, 
επενδύει στην αειφόρο διαχείριση 
ανάμικτων φυτικών αποβλήτων.
Πρόκειται για κλαδέματα και φυτικά 
υπολείμματα, όπως αυτά που συλ-
λέγονται κατά την αποκομιδή και 
τον καθαρισμό δημόσιων και ιδιωτι-

κών χώρων (πάρκα, πλατείες, δρό-
μοι κλπ.).
Ειδικότερα, για την τοπική αυτοδιοί-
κηση, η πρωτοβουλία της Geocycle 
Ελλάς απαντά σε μία σημαντική ανά-
γκη στον τομέα της διαχείρισης των 
δημοτικών αποβλήτων. Εξαιτίας των 
περιορισμένων υποδομών και πό-
ρων από τους Δήμους για τη διαχεί-
ριση των συγκεκριμένων απορριμ-
μάτων, η συντριπτική πλειοψηφία 
των πράσινων αποβλήτων και ιδι-
αιτέρως των κλαδεμάτων αναμι-
γνύεται με ογκώδη απόβλητα και τε-
λικά, καταλήγει στην υγειονομική 
ταφή, επιβαρύνοντας σημαντικά το 
περιβάλλον.

 ΕΝΗΜΕΡΩΘΕΊΤΕ 
ΚΑΘΗΜΕΡΊΝΑ  

ΣΤΟ ESGREECE.COM

> UNIPER
ΕΞΕΤΑΖΕΙ 
ΚΡΑΤΙΚΗ 
ΕΝΙΣΧΥΣΗ ΥΨΟΥΣ 
€9 ΔΙΣ.
Η γερμανική εταιρεία αερίου, Uniper, βρί-
σκεται σε συζητήσεις με την ομοσπονδια-
κή κυβέρνηση της χώρας για ένα πακέτο 
κρατικής ενίσχυσης έως και €9 δισ., σύμ-
φωνα με το Bloomberg.
Οι συζητήσεις αφορούν σε μια σειρά μέ-
τρων, όπως κρατικά δάνεια, απόκτηση 
μεριδίου της εταιρείας από το γερμανικό 
δημόσιο και μεταφορά των αυξημένων τι-
μών προς τους καταναλωτές, εν μέσω της 
ενεργειακής κρίσης που περνά η Uniper 
λόγω των επιπτώσεων από τον πόλεμο 
στην Ουκρανία.
Αναλυτές υποστηρίζουν πως η μείωση 
παροχής φυσικού αερίου από την Ρωσία 
στην αγορά της Γερμανίας, κοστίζει στην 
Uniper περίπου €30 εκατ. ημερησίως. 

Klaus-dieter Maubach, CEO, Uniper
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> Β. ΟΡΝΙΘΟΠΟΥΛΟΥ (ATELIER VASILIKI)

ΣΤΟΧΟΣ Η ΑΓΟΡΑ ΤΗΣ ΑΜΕΡΙΚΗΣ

Στην αμερικανική αγορά σχεδιάζει να επε-
κταθεί η σχεδιάστρια και δημιουργός, Βα-
σιλική Ορνιθοπούλου, με το brand της, 
Atelier Vasiliki.

ΟΡΑΜΑ Η ΔΗΜΙΟΥΡΓΙΑ ONE  
OF A KIND ΣΥΛΛΟΓΩΝ
Μιλώντας στο BnBeauty, η καλλιτέχνιδα, 
τις δημιουργίες της οποίας μπορεί να βρει 
κανείς στο e-shop της, αλλά και σε επιλεγ-
μένες boutiques στην Ελλάδα, υπογραμμί-
ζει ότι, όραμά της είναι να συνεχίσει να δη-
μιουργεί μοναδικά κομμάτια για γυναίκες 
με μοναδικό και απαιτητικό στιλ.
Δημιουργίες της έχουν φιλοξενηθεί στα με-
γαλύτερα media της μόδας και έτσι, η κα. 
Ορνιθοπούλου σχεδιάζει να ανοίξει τα φτε-
ρά της για την ανταγωνιστική, όπως την χα-
ρακτηρίζει, αγορά της Αμερικής.
Η απόφασή της να ασχοληθεί με τον κλάδο 
ήταν, όπως μας λέει, κάτι που ήρθε φυσι-
κά και από μόνο του.
“Η καλλιτεχνία, το στυλ, αλλά και η αγά-
πη μου για τη μόδα, είναι κάτι το οποίο δεν 
έλειπε ποτέ από τη ζωή μου σε προσωπι-
κό επίπεδο”, αναφέρει η κα. Ορνιθοπού-
λου, που από το 2019 άρχισε να ασχολείται 
επαγγελματικά με τη μόδα.

ΕΜΠΝΕΥΣΗ ΤΗΣ Η ΕΛΛΑΔΑ
Όσο για το πού αντλεί την έμπνευσή της, 
η ίδια εξηγεί ότι εμπνέεται από τα διάφο-
ρα ταξίδια που έχει κάνει στο εξωτερικό, 
ωστόσο αστείρευτη πηγή για τις δημιουρ-
γίες της παραμένει η Ελλάδα.
“Υπάρχει μεγάλη παράδοση στα εργόχειρα 
της ελληνικής οικογένειας και θεωρώ ότι 
αυτά μπορούν να προσαρμοστούν σε κάθε 
εποχή, δεν είναι άλλης εποχής”.
Εξάλλου, όπως λέει η κα. Ορνιθοπούλου, 
αυτό αποτυπώνεται και στις δημιουργίες 
της, οι οποίες είναι χειροποίητες και πολ-
λές φορές, one of a kind!
“Όπως όλες μου οι συλλογές, έτσι και 
η καινούργια συλλογή ρούχων, περιέ-
χει σχέδια από τα εργόχειρα της γιαγιάς 
με μεγάλα μοτίφ σε ένα σύγχρονο στυλ. 
Όπως, επίσης, οι μοναδικές τσάντες με 

υφαντό, πλεκτό και φτερά”. Αξίζει να ανα-
φερθεί ότι, η κα. Ορνιθοπούλου, σεβόμε-

νη το περιβάλλον, δημιουργεί με ανακυ-
κλώσιμα υλικά.

Βασιλική 
Ορνιθοπούλου, 
Σχεδιάστρια, 
Δημιουργός 
Atelier Vasiliki
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> ΠΑΠΟΥΤΣΑΝΗΣ

ΑΥΞΗΣΗ 39% ΣΤΟΝ ΚΥΚΛΟ ΕΡΓΑΣΙΩΝ ΤΟΥ Α΄ΕΞΑΜΗΝΟΥ 
- ΣΤΟ +54% ΟΙ ΕΞΑΓΩΓΕΣ
Ισχυρή ανάπτυξη καταγράφει στο α' εξάμηνο 
του 2022 η Παπουτσάνης, με τον κύκλο εργα-
σιών να σημειώνει αύξηση 39% και τις πωλή-
σεις να διαμορφώνονται σε €33,6 εκατ. έναντι 
€24,2 εκατ. την αντίστοιχη περίοδο του 2021.
Όπως πληροφορούμαστε, η αύξηση στον κύ-
κλο εργασιών αποδίδεται στην επανεκκίνηση 
της ξενοδοχειακής αγοράς στην Ελλάδα και 
το εξωτερικό και στην υψηλή επίδοση των 
πωλήσεων ειδικών σαπωνομαζών στο εξω-
τερικό και των παραγωγών για τρίτους.

ΑΥΞΗΜΕΝΕΣ ΚΑΙ ΟΙ ΕΞΑΓΩΓΕΣ 
ΣΤΟ Α' ΕΞΑΜΗΝΟ
Η αξία των εξαγωγών για την Παπουτσάνης 
ανήλθε σε €22,2 εκατ.  έναντι €14,4 εκατ. το 
πρώτο εξάμηνο του 2021, αντιπροσωπεύο-
ντας το 66% του συνολικού κύκλου εργασιών 
και παρουσιάζοντας ανάπτυξη 54%.

ΤΑ ΠΡΟΪΟΝΤΑ ΓΙΑ ΤΡΙΤΟΥΣ 
ΟΔΗΓΟΥΝ ΤΗΝ ΑΝΑΠΤΥΞΗ
Όσον αφορά στη συμβολή των τομέων δρα-
στηριότητας στα συνολικά μεγέθη, επισημαί-

νεται ότι το 15% των συνολικών εσόδων προ-
έρχεται από πωλήσεις επωνύμων προϊόντων 
της Παπουτσάνης στην Ελλάδα και το εξωτε-
ρικό, το 20% από πωλήσεις στη ξενοδοχεια-
κή αγορά, το 44% από παραγωγές προϊόντων 
για τρίτους και το 21% από βιομηχανικές πω-
λήσεις ειδικών σαπωνομαζών.

ΟΙ ΤΟΜΕΙΣ ΔΡΑΣΤΗΡΙΟΤΗΤΑΣ

Επώνυμα Προϊόντα
Η κατηγορία παρουσιάζει μείωση 8%, εξαιτί-
ας της σημαντικά πτωτικής πορείας της συ-
νολικής αγοράς του λιανεμπορίου και κυ-
ρίως της αγοράς αντισηπτικών προϊόντων. 
Εξαιρώντας το αντισηπτικό, η αξία πωλήσε-
ων των επώνυμων προϊόντων παρουσιάζει 
αύξηση 8%, τρέχοντας γρηγορότερα από την 
αγορά και συνεπώς, κερδίζοντας σημαντικό 
μερίδιο.

Ξενοδοχειακά Προϊόντα
Σημαντική αύξηση πωλήσεων κατά 236% 
σε σχέση με το 2021. Η συγκεκριμένη κατη-

γορία, την αντίστοιχη περσυνή περίοδο, κι-
νήθηκε σε πολύ χαμηλά επίπεδα, λόγω της 
επίδρασης της πανδημίας, ενώ φέτος, οι σχε-
τικές πωλήσεις ενισχύονται, τόσο στην Ελλά-
δα, όσο και στο εξωτερικό.

Προϊόντα τρίτων (βιομηχανικές πωλήσεις, 
ιδιωτική ετικέτα)
Αύξηση πωλήσεων κατά 15% σε σχέση με 
το 2021. Η αύξηση προήλθε από τη σημαντι-
κή περαιτέρω ενίσχυση συνεργασιών με πο-
λυεθνικές εταιρείες για την παραγωγή προ-
ϊόντων τους και τη συνεχή ανάπτυξη της 
ποικιλίας των κατηγοριών προϊόντων που 
προσφέρει η Παπουτσάνης.

Βιομηχανικές πωλήσεις σαπωνομαζών
Σημειώθηκε αύξηση κατά 86% το πρώτο εξά-
μηνο του 2022 στη συγκεκριμένη κατηγορία, 
που αφορά κυρίως σε εξαγωγές. Η ανάπτυξη 
οφείλεται στη διεθνή εδραίωση της Παπου-
τσάνης στον κλάδο, στη διεύρυνση του πε-
λατολογίου, καθώς και στη συνεχή ενίσχυση 
των προσφερόμενων προϊόντων. 
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NIKO Seaside Resort – MGallery: Το νέο ξενοδοχείο της δημοφιλούς 
αλυσίδας μόλις εγκαινιάστηκε στον Άγιο Νικόλαο της Κρήτης

Να πάμε λίγο στην Κρήτη; Τα νέα από το νησί, σε ότι αφορά στον 
τουριστικό κλάδο, είναι πολύ καλά, καθώς πρόσφατα εγκαινι-
άστηκε εκεί ένα υπέροχο resort. Ο λόγος για το NIKO Seaside 
Resort - MGallery, στον Άγιο Νικόλαο της Κρήτης, που αποτελεί 
τον δεύτερο προορισμό της MGallery στην Ελλάδα και τον πρώ-
το σε ελληνικό νησί. Σύμφωνα με τη φιλοσοφία της MGallery, το 
συγκεκριμένο adults-only resort εξασφαλίζει μια εμπειρία φι-
λοξενίας υψηλών προδιαγραφών με κυρίαρχο το στοιχείο αυτό 
της Τέχνης.

Συνδυάζοντας αρμονικά την αρχιτεκτονική με την εκπληκτική 
διακόσμηση, τη γαστρονομία και την Τέχνη, το NIKO Seaside 
Resort - MGallery αποτελεί ιδανικό ορμητήριο για να ανακα-
λύψετε τις ομορφιές της Κρήτης. Με μια εντυπωσιακή επιλο-
γή από 141 δωμάτια και σουίτες, τα περισσότερα με ιδιωτικές 
plunge pools στο μπαλκόνι, τέσσερα εστιατόρια και μπαρ - Mira 
Restaurant, Ariagne Bar Restaurant, Théa Pool Bar και Éther 
Pool Bar - και εκθαμβωτική θέα στον κόλπο της Μιραμπέλου, 
το NIKO Seaside Resort - MGallery είναι ο απόλυτος προορι-
σμός για όσους επισκέπτονται το νησί. Με κληρονομιά την ιδιαί-
τερη παράδοση και τον χαρακτήρα της Κρήτης, το NIKO Seaside 
Resort - MGallery επαναπροσδιορίζει την έννοια της ζεστής φι-
λοξενίας σε έναν από τους πιο γοητευτικούς προορισμούς της 
Ελλάδας.

Τα εγκαίνια πραγματοποιήθηκαν πριν λίγες ημέρες με μεγάλη 
λαμπρότητα, καθώς το ξενοδοχείο αποτελεί το πρώτο resort του 
brand σε νησί της Ελλάδας και το δεύτερο ξενοδοχείο ΜGallery 
που λειτουργεί επί ελληνικού εδάφους- πρόκειται για έναν μονα-
δικό adults-only προορισμό που αντιπροσωπεύει μια νέα εποχή 
για την κρητική φιλοξενία την ίδια στιγμή που η Ελλάδα ενισχύει 
τη θέση της παγκοσμίως στις στρατηγικές επενδύσεις στον του-
ρισμό. To NIKO Seaside Resort - MGallery αποτελεί κοινό εγ-
χείρημα της Accor, της Hines Greece, της Henderson Park και 
του Ομίλου Y&T Daskalantonakis Knossian και υποδέχτηκε τους 
πρώτους επισκέπτες του τον Απρίλιο του 2022.

Στην τελετή εγκαινίων παραβρέθηκαν η Maud Bailly CEO Accor 
Southern Europe, ο Xavier Grange, Senior Vice President, Head 
of Development Accor Southern Europe, ο Πολ Γομόπουλος, 
Senior Managing Director της Hines Greece, οι Γιάννης και Τίνα 
Δασκαλαντωνάκη, της Y&T Daskalantonakis Knossian Group, 
καθώς και διακεκριμένοι καλεσμένοι από την πολιτική ηγεσία, 
τον τουριστικό και επιχειρηματικό κλάδο.

I N F O
NIKO Seaside Resort - MGallery Ακτή Κούνδουρου 20,  
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